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Σας καλώ να κάνουμε μαζί,
το Νέο Ξεκίνημα που χρειάζεται η πόλη μας.
Την ΠΕΜΠΤΗ 16 Μαΐου 2019, στις 19:30
στο EKALI CLUB 
(Λόφου 15, Εκάλη)
παρουσιάζουμε το Σχέδιο και την Ομάδα,
που θα μας επίτρέψουν να κερδίσουμε
τα πέντε χαμένα χρόνια

Η παρουσία σας θα μας τιμήσει

Νίκος Χιωτάκης
Υποψήφιος Δήμαρχος Κηφισιάς

Μπακαλίστικες 
προβλέψεις

ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΑΚΡΗΣ σελ. 
3

1.500 ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ!1.500 ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ!

Και το κέφι 
κορυφώνεται

σελ. 
11
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H Αίθουσα του Πολιτιστικού Κέντρου Κηφισιάς 
«Βασίλης Γκατσόπουλος» και το Αίθριο 
του Δήμου Κηφισιάς βρίσκονται Διονύσου & Μυρσίνης

 Ειδικός παθολόγος για εξέταση 
και συνταγογράφηση θα υπάρχει στα 
Δημοτικά Πολυϊατρεία «Δρυμπέ-
τειο»,  Βάρναλη 56, Ν. Ερυθραία, 210 
6254189, Δευτέρα 9.00 π.μ. - 2.00 
μ.μ., Τετάρτη 8,00 π.μ. - 2.00 μ.μ. και 
«Διονύσιος Βαρελάς», Μαρ. Αντύπα 
3, Κηφισιά, 210 8012632, Τρίτη και 
Πέμπτη 3.00 - 7.30 μ.μ. Επίσης πα-
ρέχεται προληπτικός έλεγχος για την 
κατάθλιψη 20 έως 24 Μαΐου, στην οδό 
Αθ. Διάκου 31, Ν. Ερυθραία, τηλ. επι-
κοινωνίας για ραντεβού 213 2007650 
και 2132007642, 9.00 π.μ. - 2.00 μ.μ.
  Ο Πολιτιστικός Σύλλογος 

Χίων Κηφισιάς και Βορείου Αττι-
κής προγραμματίζει από Παρασκευή 
17 έως Δευτέρα 20 Μαΐου εκδρομή 
σε Άρτα – Τζουμέρκα με κόστος 220-
310 ευρώ. Κυριακή 19 Μαΐου βλέπει 
στο Παλλάς το «Ζητείται Ψεύτης» 
με τιμή 29 ευρώ. Τετάρτη 22 Μαΐου 

πηγαίνει στη Λυρική Σκηνή για τη 
Λαίδη Μάκβεθ με κόστος 35-45 ευρώ. 
Παρασκευή 24 Μαΐου προγραμματί-
ζει διήμερη εκδρομή στην Άνδρο με 
τιμή 90-110 ευρώ. Τετάρτη 5 Ιουνίου 
βλέπει τη «Νόρμα» στο Ηρώδειο με 
τιμή 50 ευρώ. Παρασκευή 7 Ιουνίου 
προγραμματίζει τριήμερη εκδρομή σε 
Τήνο – Δήλο με τιμή 170-210 ευρώ.  
Για τις 16 Ιουνίου προγραμματίζεται 
8ήμερη εκδρομή στη Ρωσία με κόστος 
1.560 – 1.960 ευρώ. Για την Τρίτη 2 
Ιουλίου προγραμματίζεται 11ήμερη 
εκδρομή στη Σκανδιναβία και κρου-
αζιέρα στη Βαλτική με κόστος 1.930 
ευρώ. Κρατήσεις και πληροφορίες στο 
τηλέφωνο 210 8017821 καθημερινά 
Δευτέρα με Παρασκευή 8.00 με 13.00 
και στα 210 8079486, 210 8022058, 
210 8024534.
  Η Ένωση Κεφαλλήνων και 

Ιθακησίων Κηφισιάς και Βορείων 

Προαστίων το Σάββατο 18 Μαΐου 
πραγματοποιεί ημερήσια εκδρομή στη 
Δάφνη Καλαβρύτων με κόστος 35 ευρώ. 
Την Τετάρτη 29 Μαΐου παρακολουθεί 
την κωμωδία «Ο κύκλος του έρωτα» στο 
Δημοτικό Θέατρο Πειραιά με τιμή 23-27 
ευρώ. Το Σαββατοκύριακο 8-9 Ιουνίου 
προγραμματίζει εκδρομή στην Ηλεία 
(Μονή Σκαφιδιάς – Αρχαία Ολυμπία – 
Λάλα) με κόστος 100 ευρώ.  Από 4 - 7 
Ιουλίου προγραμματίζει τετραήμερη 
εκδρομή στην ευρύτερη περιοχή της  
Πρέβεζας, με κόστος 240 ευρώ. Πλη-
ροφορίες – κρατήσεις στα τηλ. 210 
8081271 και 210 2133047.
 Ο Πολιτιστικός Σύλλογος των 

Κηφισιωτών πραγματοποιεί την Κυ-
ριακή 9 Ιουνίου ημερήσια εκδρομή 
στην Πάτρα με κόστος 30 ευρώ. Δηλώ-
σεις συμμετοχής έως 31 Μαΐου. Πληρο-
φορίες – κρατήσεις: 210 6207941, 210 
8018482, 210 6230682, 6977078330.

Εκδρομές  Ανακοινώσεις

Όσο πλησιάζουμε στις εκλογές οι καθιερωμένες 
ανοιξιάτικες εκδηλώσεις παραχωρούν τη θέση τους σε 
προεκλογικές ομιλίες.  Εκτός εκλογικού, εντός όμως 
ανοιξιάτικου κλίματος μας βάζουν οι εκδηλώσεις που 
πραγματοποιούνται στο Άλσος Κηφισιάς, στο πλαίσιο της 
65ης Ανθοκομικής Έκθεσης, που θα είναι ανοιχτή έως 
και την Κυριακή 19 Μαΐου, όπου θα πραγματοποιηθεί 
η τελετή λήξης. 

 Πέμπτη 16 Μαΐου, 6.00 μ.μ.: Ποιήματα για λου-
λούδια, σε επιμέλεια Δ. Μέντη, στο Άλσος Κηφισιάς. 
 Πέμπτη 16 Μαΐου, 6.30 μ.μ.: Ανοιχτή ομιλία του 

Δημάρχου Κηφισιάς Γιώργου Θωμάκου στο Εντευκτήριο 
Εκάλης.

 Πέμτπη 16 Μαΐου, 7.30 μ.μ: Ομιλία του υποψήφιου 
και πρώην δημάρχου Νίκου Χιωτάκη, στο Ekali Club, 
Λόφου 15, Εκάλη.
 Πέμπτη 16 Μαΐου, 8.00 μ.μ.: Συναυλία «The 

Charms», στο Άλσος Κηφισιάς. 
 Πέμπτη 16 Μαΐου, 8.00 μ.μ.: Ο συνδυασμός «Ενω-

τική Πρωτοβουλία Πολιτών», με υποψήφια δήμαρχο τη 
Σάντυ Πατρινού πραγματοποιεί προεκλογική ομιλία στο 
εκλογικό κέντρο Ν. Ερυθραίας, Αναξαγόρα και Αθ. Διάκου.
 Παρασκευή 17 Μαΐου, 10.30 π.μ. - 2.00 μ.μ.: 

Σπιρομέτρηση από το «Άγγιγμα Ζωής» στο περίπτερό 
τους, δίπλα στην κεντρική σκηνή, στο Άλσος Κηφισιάς.

 Παρασκευή 17 Μαΐου, 6.30  μ.μ.: Συναυλία των 
σπουδαστών του ΙΕΚ Κηφισιάς, στο Άλσος Κηφισιάς.

 Παρασκευή 17 Μαΐου, 7.00 μ.μ.: Παρουσίαση του 
νέου βιβλίου του Δημήτρη Βαρβαρήγου «Carpe Diem - 
Amour fou» των Εκδόσεων Λυκόφως, στο βιβλιοπωλείο 
«Σπόρος», Δροσίνη 7.
 Παρασκευή 17 Μαΐου, 8.30 μ.μ.: Συναυλία του 

Θάνου Καλλίρη, στο Άλσος Κηφισιάς. 
 Σάββατο 18 Μαΐου:  Έκθεση φωτογραφίας των 

σπουδαστών του ΙΕΚ Κηφισιάς, στο Άλσος Κηφισιάς.
 Σάββατο 18 Μαΐου, 12.00 - 2.00 μ.μ.: Σκάκι για 

παιδιά στο Άλσος Κηφισιάς από τον Αθλητικό Μορφωτικό 
Εκπολιτιστικό Σύλλογο Νέας Ερυθραίας. 
 Σάββατο 18 Μαΐου, 6.30 μ.μ.: Παράσταση Καρα-

γκιόζη και διαδραστικό παιχνίδι στο Άλσος Κηφισιάς.
 Σάββατο 18 Μαΐου, 8.30 μ.μ.: Συναυλία της Ρένας 

Μόρφη, στο Άλσος Κηφισιάς.
 Κυριακή 19 Μαΐου, 9.30 π.μ.: Ετήσια αρτοκλασία 

του Εξωραϊστικού Συλλόγου Κάτω Κηφισιάς προς τιμήν 
του Αγίου Γεωργίου, στον Ι.Ν. Αγίου Γεωργίου Κηφισιάς. 
Θα ακολουθήσει δεξίωση στο Πολιτιστικό Κέντρο του 
Συλλόγου, Αθ. Διάκου 18 και βράβευση μαθητών και 
φίλων του Συλλόγου.
 Κυριακή 19 Μαΐου:  Έκθεση φωτογραφίας των 

σπουδαστών του ΙΕΚ Κηφισιάς, στο Άλσος Κηφισιάς.

 Κυριακή 19 Μαΐου, 11.00 π.μ. - 2.00 μ.μ.: Προσκο-
πικά παιχνίδια από το 2ο Σύστημα Κηφισιάς, στο Άλσος. 
 Κυριακή 19 Μαΐου, 12.00 - 2.00 μ.μ.: «Μικροί 

κηπουροί εν δράσει» από το Τμήμα Πρασίνου του Δήμου 
Κηφισιάς, στο Άλσος Κηφισιάς.
 Κυριακή 19 Μαΐου, 12.30 μ.μ.: Ομιλία του Δη-

μάρχου Κηφισιάς Γιώργου Θωμάκου στις Εργατικές Πο-
λυκατοικίες, στο καφενείο επί της οδού Μαρίνου Αντύπα.

 Κυριακή 19 Μαΐου, 6.00 μ.μ.: Παιδικές χορωδίες 
στο Άλσος Κηφισιάς.
 Κυριακή 19 Μαΐου, 7.30 μ.μ.: Φιλαρμονική του 

Δήμου Κηφισιάς, στο Άλσος Κηφισιάς.
 Κυριακή 19 Μαΐου, 8.00 μ.μ.: Τελετή λήξης της 

65ης Ανθοκομικής  Έκθεσης Κηφισιάς. Η τελετή ολο-
κληρώνεται με συναυλία από τους «Δροσουλίτες Band». 
 Δευτέρα 20 Μαΐου, 7.00 μ.μ: Ο υποψήφιος δή-

μαρχος Γιώργος Παπαδόπουλος μιλάει στη Βίλα Κώστα, 
Λουκή Ακρίτα 4, Ν. Ερυθραία.

 Τετάρτη 22 Μαΐου, 8.00 μ.μ.: Κεντρική προεκλο-
γική ομιλία του Δημάρχου Κηφισιάς στη Νέα Ερυθραία, 
επί της Νικολάου Πλαστήρα, έναντι των γραφείων της 
Δημοτικής Ενότητας Ν. Ερυθραίας.
 Τετάρτη 22 Μαΐου, 8.00 μ.μ.: Ο υποψήφιος δή-

μαρχος Γιώργος Παπαδόπουλος, μιλάει στην Κηφισιά, 
Λεβίδου και Κολοκοτρώνη.
 Παρασκευή 24 Μαΐου, 7.30 μ.μ.: Κεντρική προ-

εκλογική ομιλία του Δημάρχου Κηφισιάς στην Κηφισιά 
(πεζόδρομος επί της οδού Κολοκοτρώνη).
 Παρασκευή 24 Μαΐου, 8.00 μ.μ.: Ο υποψήφιος 

δήμαρχος Γιώργος Παπαδόπουλος μιλάει στο Εντευκτήριο 
Εκάλης, Πλατεία Κέννεντυ.

ΑΝΑΒΟΛΗ
Αναβάλλεται για τον Σεπτέμβρη  η προγραμματι-

σμένη έκθεση ζωγραρικής του εργαστηρίου παιδιών 
και εφήβων του ΒΙΚΕΛΑ.

Εκτός πόλης
Το Σάββατο 18 Μαΐου, 6.00 - 8.00 μ.μ., θα πραγ-

ματοποιηθεί ξενάγηση από τη Νίκη Παπασπύρου σε 
συνομιλία με την Ελεάννα Μαρτίου στο Εθνικό Αστερο-
σκοπείο Αθηνών, Λόφος Νυμφών, Θησείο. Η εκδήλωση 
εντάσσεται στο εορτασμό της διεθνούς ημέρας μουσείων 
και θα τηρηθεί σειρά προτεραιότητας.  Επικοινωνία 
Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών τηλ. 210 3490160. 

Στο γειτονικό μας Μαρούσι, τη Δευτέρα 20 Μαΐου, 
στις 8.30 μ.μ., στη Δημοτική Ολυμπιακή Πινακοθήκη  
«Σπύρος Λούης», πλατεία Ηρώων, έναντι Βασιλίσσης 
Σοφίας 85, Μαρούσι, πραγματοποιούνται τα εγκαίνια 
της έκθεσης ζωγραφικής ενηλίκων. Θα ακολουθήσει 
μουσικοχορευτική βραδιά με το τμήμα παραδοσιακών 
χορών του Δήμου.  Η έκθεση θα διαρκέσει έως τις 24 
Μαΐου και θα παραμένει ανοιχτή 11.00 π.μ. - 8.00 μ.μ. 
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«1.500 ευχαριστώ, από εμένα στους 
Κηφισιώτες, Ερυθραιώτες και Εκαλιώ-
τες που πανηγυρικά στην κεντρική μας 
ομιλία μάς τίμησαν με την παρουσία τους 
και έδειξαν ότι τελικά το κάλεσμα της 
ΝΕΑΣ ΑΡΧΗΣ για αλλαγή στην Κηφισιά 
έπιασε τόπο. Ο κόσμος ήρθε αυθόρμητα, 
γυρίζοντας την πλάτη στο παλιό, που τόσο 
πολύ κούρασε την πόλη μας». 

Αυτό ήταν το μεγάλο «Ευχαριστώ» 
του Αλέξιου Μακρή, στον κόσμο που 
κυριολεκτικά πλημμύρισε το Politia 
Tennis Club, την Κυριακή 12 Μαΐου, το 
πρωί. Προγραμματισμένη για τις 11.30 
το πρωί η εκδήλωση, ο κόσμος όμως 
συνέχιζε να καταφτάνει έως τη 1.00 το 
μεσημέρι, μια και το παρκάρισμα, λόγω 
της τεράστιας προσέλευσης, ήταν εξαι-
ρετικά δύσκολο. 

Την εκδήλωση άνοιξε ο δημοσιογρά-
φος Κωνσταντίνος Μπογδάνος, ο οποίος 
καλωσόρισε τον κόσμο και παρουσίασε 
τον υποψήφιο δήμαρχο Αλέξιο Μακρή, 
αναφέροντας το πλούσιο βιογραφικό 
του και τις σπουδές του. Ιδιαίτερα επικε-
ντρώθηκε στον αγώνα που έχει κάνει τα 
τελευταία τέσσερα χρόνια ξεκινώντας τη 
ΝΕΑ ΑΡΧΗ, μια κίνηση πολιτών, που με 
ουσιώδες και μεστό πρόγραμμα, θέλει 
να φέρει αλλαγή στην πόλη μας.

Ο δημοσιογράφος μίλησε εντυπωσια-
σμένος για την τεράστια ανταπόκριση του 
κόσμου,  σχολιάζοντας ότι αποδεικνύει 
ότι οι προσπάθειες του Αλέξιου Μακρή 
αναγνωρίζονται και πιάνουν τόπο. 

Τα προβλήματα που εντοπίζονται 
στην πόλη και ο τρόπος που μπορούν 
να επιλυθούν παρουσιάστηκαν μέσα 
από ένα δωδεκάλεπτο βίντεο.  Μέσα 
από αυτό, οι θεατές είχαν τη δυνατότητα 
να δουν για παράδειγμα την κατάσταση 
της καθαριότητας στους δρόμους της 
Κηφισιάς και να ακούσουν την πρόταση 
για ανταποδοτική ανακύκλωση, που 
αποτελεί μέρος του προγράμματος της 
ΝΕΑΣ ΑΡΧΗΣ.

Μέσα από το βίντεο σχολιάστηκε και η 
ανάγκη για περισσότερη ασφάλεια στην 
πόλη και πώς μπορεί να επιλυθεί, καθώς 
και πολλά άλλα σημαντικά θέματα.

Θερμά χειροκροτήματα υποδέχτη-
καν τον Αλέξιο Μακρή που ξεκίνησε 
την ομιλία του, μετά την προβολή του 
βίντεο. Μια ομιλία όπου παρουσίασε 
όλο το πρόγραμμα του συνδυασμού και 
μίλησε για την κατάσταση της πόλης τα 
τελευταία 20 χρόνια.  

Ακολούθησε η παρουσίαση του 
συνδυασμού με τους 62 υποψήφιους 
δημοτικούς συμβούλους και των τριών 
ενοτήτων, καθώς και η παρουσίαση 
των συμβούλων που συμμετέχουν στα 
ενωτικά ψηφοδέλτια για τα κοινοτικά 
συμβούλια. 

Γεμάτος video wall ο χώρος, άρτια 
οργανωμένη η εκδήλωση από οπτικοα-
κουστικό υλικό, που είδαμε να χρησιμο-
ποιείται για πρώτη φορά σε εκδήλωση, 
με τον υποψήφιο δήμαρχο να μιλάει με 
ειδικό μικρόφωνο, που του επέτρεπε 

Νέα Αρχή - Αλέξιος Μακρής
1.500 ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ!

την άνετη κίνησή ανάμεσα στον κόσμο, 
επιτυγχάνοντας διαδραστικότητα και ου-
σιαστική επικοινωνία. 

Ο Αλέξιος Μακρής απηύθυνε στοχευ-
μένες ερωτήσεις σε εξέχοντες καλεσμέ-
νους που συμμετείχαν στο ακροατήριο και 
ασχολούνται ο καθένας από το πόστο του 
με τα κοινά, προκειμένου να ακουστούν 
προτάσεις, προβλήματα και λύσεις. Ανά-
μεσα τους η βουλευτής Ζωή Ράπτη, αλλά 
και ο πρόεδρος της Ένωσης Μικρασια-
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τών Ν. Ερυθραίας, Κυριάκος Μαρτάκης, 
καθώς και η πρώην δήμαρχος Εκάλης 
και υποψήφια περιφερειακή σύμβουλος, 
Βάσω Σπηλιωτοπούλου.  

Η συζήτηση ήταν ιδιαίτερα εποικοδομη-
τική, με αποτέλεσμα να υπάρχει ιδιαίτερο 
ενδιαφέρον από το κοινό για ερωτήσεις, τις 
οποίες στην πλειοψηφία τους, ο υποψήφιος 
δήμαρχος δεσμεύτηκε να τις απαντήσει σε 
πιο μικρό κύκλο ενδιαφερομένων, προ-

κειμένου να μην τραβήξει πολύ χρονικά 
η εκδήλωση, αφού το ενδιαφέρον ήταν 
πολύ μεγάλο, ο κόσμος πάρα πολύς και 
με διάθεση να συμμετέχει ενεργά.

Κόσμος που δεν έδειχνε διάθεση να 
φύγει μετά το πέρας της εκδήλωσης, αφού 
υπήρξε έντονο έναυσμα για συζητήσεις, 
που επεκτάθηκαν και σε πηγαδάκια κατά 
την αποχώρηση.  Τα σχόλια που ακούγονταν 
ήταν ότι επρόκειτο για μια μοναδική σε 
οργάνωση, αμεσότητα, διαδραστικότητα 

και επιτυχία εκδήλωση, μια καθ’ όλα αρ-
χηγική εντυπωσιακή εμφάνιση.

Ο υποψήφιος δήμαρχος Αλέξιος Μακρής 
αποχαιρέτησε τον κόσμο με τη δέσμευση 
ότι αυτό που είδαν την ημέρα της κεντρικής 
παρουσίασης του συνδυασμού, η οργα-
νωτικότητα, η μεθοδικότητα, η καινοτομία, 
η συμμετοχή θα είναι ο τρόπος που θα 
διοικηθεί ο Δήμος, εφόσον δοθεί στη 
ΝΕΑ ΑΡΧΗ, η εντολή να τον διοικήσει.
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Σ ήμερα σας γράφω από το εκλογικό μας κέντρο 
επί των οδών Διονύσου και Παπαδιαμάντη 

στην Κηφισιά. Όταν συζητούσαμε σχετικά με την 
προεκλογική μας προβολή, προτιμήσαμε να μην 
ζητήσουμε από τη διαπαραταξιακή επιτροπή 
εκλογικό περίπτερο στο κέντρο της Κηφισιάς, 
διότι γνωρίζαμε ότι οι υποψήφιοι είναι πολλοί 
και έτσι, προτιμήσαμε να μην επιβαρύνουμε 
τα ήδη απροσπέλαστα πεζοδρόμια με ογκώδη 
περίπτερα, αφού μπορούσαμε να βρούμε εναλ-
λακτική λύση. 

Κάπως έτσι, βρεθήκαμε στην «εμπόλεμη ζώνη» 
των 100 μέτρων που παραμένει κλειστή μέχρι σή-
μερα. Για την ακρίβεια, η οδός 
Παπαδιαμάντη έκλεισε για 
πάνω από δύο μήνες, άνοιξε 
για μερικές ημέρες και μετά 
έκλεισε εκ νέου, σκάφτηκε 
ξανά και τώρα φαίνεται να 
ολοκληρώνεται. Υποθέτω ότι 
θα ανοίξει μέχρι τις εκλογές. 
Άκουσα διάφορες αιτιολογίες 
για την καθυστέρηση αυτή: 
οι καιρικές συνθήκες ήταν 
ακατάλληλες, το υλικό είχε 
αστοχία κ.ο.κ. και εν πάσει 
περιπτώσει, ότι σε «κάποιες» 
εργάσιμες ημέρες το έργο θα 
ολοκληρωθεί πανηγυρικά. 

Ξέρετε, το πιο εύκολο για 
μένα θα ήταν να ανεβάσω φω-
τογραφίες και να αξιοποιήσω 
προεκλογικά την απαράδεκτη, 
κατ’ εμέ, καθυστέρηση και 
έλλειψη προγραμματισμού. 
Να πω ότι η οδός Παπαδια-
μάντη θα παραμείνει κλειστή 
μέχρι το πέρας των εκλογών 
για να μην είναι προσβάσιμο 
το εκλογικό μας κέντρο. Δεν 
το έκανα και δεν θα το κάνω. 

Γιατί βρέθηκα στην πλευρά 
του πολίτη, του καταστημα-
τάρχη, του ιδιοκτήτη, που 
βρίσκεται  μήνες τώρα, όμη-
ρος μιας αστοχίας. Τρέχουν τα 
ενοίκια, τρέχουν οι ασφαλιστι-
κές εισφορές, εξαφανίζονται οι 
πελάτες και οι επισκέπτες και 
ένα έργο το οποίο θα έπρεπε να 
έχει ολοκληρωθεί μέσα σε ένα 
μήνα περίπου, σύμφωνα με τις 
αρχικές εξαγγελίες, ελπίζουμε 
ότι πλέον θα ολοκληρωθεί και 
δεν θα γίνει άλλη μια φορά 

το «γεφύρι της Άρτας». 
Η ζημιά έχει ήδη γίνει και στην οδό Παπα-

διαμάντη, και στο 1ο Δημοτικό Σχολείο της Ν. 
Ερυθραίας, στο Ταρτάν του Ζηρινείου, στην Αλά-
σκα. Το αν είναι αναστρέψιμη, θα φανεί πολύ 
μετά τις εκλογές.

Όταν τα έργα θα ολοκληρωθούν, όλοι θα νιώ-
σουμε ανακούφιση. Κάποιοι, θα ξεχάσουμε την 
ταλαιπωρία μηνών και ετών. Θα συμβιβαστούμε 
με το γεγονός ότι τουλάχιστον έπαψε η ταλαι-
πωρία. Θα κάνουμε εκπτώσεις και θα δεχθούμε 
αδιαμαρτύρητα μια κατάσταση, την οποία δεν 
θα δεχόμασταν στο σπίτι και στη δουλειά μας. 

Εμείς όμως, στην ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ 

δεν το βλέπουμε έτσι. Όταν ανακοίνωσα την υπο-
ψηφιότητά μου, η πρώτη αντίδραση ήταν από 
ένα μέλος της παράταξης με την οποία εξελέγην 
το 2014, το οποίο έγραψε στο διαδίκτυο: «πού 
πας ρε Καραμήτρο με τα τρακόσια ψηφαλάκια;». 

Αυτή είναι η διαφορά μας. Δεν θεώρησα ποτέ 
τους ανθρώπους  που με τίμησαν με το σταυρό 
τους «ψηφαλάκια», αλλά πολίτες, τους οποίους 
οφείλω να υπηρετώ αποτελεσματικά, και στους 
οποίους απολογούμαι όχι μόνο για το δικό μου 
έργο, αλλά και για το έργο αυτών, με τους οποίους 
επιλέγω να συμπορευθώ. 

Στην ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΔΗΜΟΥ 
ΚΗΦΙΣΙΑΣ λοιπόν, δεν μετράμε «ψηφαλάκια». 

Δεν συμβιβαζόμαστε με αυτό 
που δεν μας εκφράζει.

Μετράμε υποψηφίους με 
γνώση, ικανότητα και μεθο-
δικότητα. Επαγγελματίες και 
επιστήμονες και πολίτες με 
«δυνατά βιογραφικά».

Ανθρώπους που ανα-
λαμβάνουν τις ευθύνες 
του ς  κα ι  διαθέ του ν το 
χρόνο τους για μια καλύ-
τερη πόλη. Τα βιογραφικά 
τους είνα ι αναρτ ημέ να 
στην ιστοσελίδα μας www.
enotikiprotobouliakifisias.
com. Τους ίδιους, λόγω των 
έργων στην οδό Παπαδιαμά-
ντη, θα τους βρείτε όχι μόνο 
στα εκλογικά μας κέντρα, 
αλλά δίπλα σας, στο δρόμο. 
Για την ακρίβεια, θα σας 
βρούμε και εμείς.

Για εμάς, δικαιολογίες δεν 
υπάρχουν. Υπάρχει μόνο σε-
βασμός προς τον πολίτη και 
την καθημερινότητά του. 

Αυτό για εμάς είναι το 
ΑΥΤΟΝΟΗΤΟ.

Για την 
ΕΝΩΤΙΚΗ 

ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ 
του ΔΗΜΟΥ ΚΗΦΙΣΙΑΣ

Σάντυ Πατρινού 
- Ντελ Τόρο

Υποψήφια 
Δήμαρχος Κηφισιάς 

- Νέας Ερυθραίας - Εκάλης

Οδός Παπαδιαμάντη και Διονύσου
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Με σταθερούς, τόσο σταθερούς 
που μετράνε δεκαετίες στις 

ίδιες θέσεις, με ένα μικρό διά-
λειμμα, την τελευταία πενταε-
τία, κατεβαίνει ο συνδυασμός 
του πρώην δημάρχου, μια και 
δεν ήταν μόνο με τον πρώην 
δήμαρχο, αλλά και με τον πιο 
πρώην και ακόμα πιο πίσω. 
Άραγε το διάλειμμα τους έκανε 
να αναλογιστούν λάθη και πα-
ραλείψεις ή τους δημιούργησε 
απλώς σύνδρομο στέρησης;

 Σημερινός και προηγούμενος δή-
μαρχος μάλλον προτιμάνε ο ένας τον άλλον 

για αντίπαλο τη δεύτερη Κυριακή. Μπορεί να έχουν αποδείξει και οι δύο 
ότι δεν αποτελούν εύκολο αντίπαλο, αν μη τι άλλο όμως πρόκειται 

για γνώριμο αντίπαλο. Ο καθένας τους γνωρίζει πού πατάει και 
πού πρέπει να στηριχτεί για να κερδίσει τις εντυπώσεις. 

Άραγε θα τους κάνουν το χατίρι οι ψηφοφόροι ή θα 
ριψοκινδυνεύσουν να βάλουν κάποιον άλλον στο 

τελικό ντέρμπυ;

σύμβουλοι, σε σύνολο περίπου 35.000 αναμενόμε-
νων ψηφοφόρων. Εάν υπολογίσουμε από 20 έως 
100 ψήφους περίπου προσωπικές ψήφους ο κάθε 
υποψήφιος, ας πούμε 50 έναν μέσον όρο, μπορούμε 
με σχετική ασφάλεια να υπολογίσουμε ότι το σύνολο 
των ψηφοφόρων δεν θα ψηφίσει πρόγραμμα ή υπο-
ψήφιο δήμαρχο αλλά απλά τον φίλο, τον συγγενή, 
τον γείτονα, με δυο λόγια τον υποψήφιο δημοτικό 
σύμβουλο.  Τουτέστιν «δείξε μου τον σύμβουλό σου 
να σου πω ποιος είσαι».

700

«Καλό χειμώνα ευχήθηκε» με φωνή σαν άνοιξη  
η Αλέκα Κανελλίδου στη συναυλία της στην Αν-

θοκομική Έκθεση Κηφισιάς, ενώ ο αέρας λυσσομανούσε.  
«Κρυώνουν τα δάχτυλα και δεν χειροκροτείτε δυνατά;», 
παρατήρησε μετά το πρώτο τραγούδι και δεν χρειάστηκε 
να το ξαναπεί. Ο κόσμος χειροκροτούσε ηχηρά, καθώς 
τραγουδούσε αγαπημένες μελωδίες μαζί της.

«Μετράνε οι σκύλοι;  Πότε χαϊδεύουμε έναν 
σκύλο;» Ο επισκέπτης της Ανθοκομικής βρι-

σκόταν αντιμέτωπος με αυτά τα παράξενα ερωτήματα 
όταν πέρναγε την πόρτα του Άλσους την Κυριακή 12 
Μαΐου το πρωί.  Ενώ στη συνέχεια επιβραβευόταν και 
με κάποια «μπράβο!» που δημιουργούσαν μεγαλύτερη 
απορία, σχετικά με το επίτευγμά του. Άραγε το εισέπραττε 
επειδή μπήκε στην έκθεση;  Στην πραγματικότητα 
εξελισσόταν μια παρουσίαση βιβλίου με ηρωίδα μια 
σκυλίτσα, στη σκηνή της Ανθοκομικής. Ποιος ο λόγος 
όμως να έρχεται αντιμέτωπος με το δίλημμα αν οι σκύλοι 
προκαλούν αλλεργίες ο κόσμος που προσπαθούσε να 
αγοράσει τριαντάφυλλα; Η αλήθεια είναι ότι η ηχο-
ληψία κατά τη διάρκεια της Ανθοκομικής Έκθεσης, 
πλησιάζει συχνά την ηχορρύπανση. Ραδιόφωνο μαζί με 
ανακοινώσεις και ατελείωτα sound check εμποδίζουν 
να ακουστούν τα πουλάκια, τα νερά από τα σιντριβάνια, 
οι χαρούμενες τσιρίδες των παιδιών και οι συμβουλές 
του παραγωγού σχετικά με το πώς θα ποτίσετε το φυτό 
που μόλις αγοράσατε. 


Εντυπωσιακό ένα σκουλήκι που σερνόταν 
στο Άλσος.  Ένα μόνο; Κάποιοι είδαν 
περισσότερα.

Οι μισοί από 
τους δημοτικούς συμβού-

λους που εκλεγήκανε με την πα-
ρούσα δημοτική Αρχή δεν συμμετέχουν 

και πάλι στον συνδυασμό.  Κάποιοι κατεβαίνουν 
με άλλους συνδυασμούς, οι περισσότεροι δεν συμ-

μετέχουν καν στις εκλογές. Αυτό σημαίνει ή ό,τι είδαν κάτι 
που δεν τους άρεσε στην παρούσα διοίκηση ή αλλιώς περίμεναν 

ότι θα ήταν η ενασχόληση με τα κοινά και αλλιώς διαπίστωσαν ότι είναι. 
Οι περισσότεροι εξάλλου εκλέχτηκαν ως ερασιτέχνες της πολιτικής. Με διάθεση 

πραγματικά να προσφέρουν σε κάτι που έβλεπαν ως καινούργιο, ανατρεπτικό, δημιουργικό.

«Καρμανιόλα» χαρακτηρίζει τους δρόμους που δια-
σχίζουν το Άστυ Αιγυπτιωτών ο σημερινός πρόεδρος του 
Συνεταιρισμού, Μάρκος Μάστρακας. Και αυτό γιατί το 
πρωί της Τρίτης 14 Μαΐου προσπαθώντας να διανύσει 
με το όχημά του την Αθανασίου Διάκου, τον εμβόλισε 
έτερο όχημα από την αριστερή πλευρά του αμαξιού του, 
ευτυχώς προκαλώντας του μόνο υλικές ζημιές. Τυχερός 

ο ίδιος, τυχερά και τα ανίψια του που τα πήγαινε στο 
σχολείο και ήταν δεμένα με ζώνη ασφαλείας στο πίσω 
κάθισμα. Και μπορεί το αμάξι που ερχόταν από αριστερά 
να είχε προτεραιότητα λόγω STOP του παράδρομου αλλά 
η ταχύτητα των οχημάτων, όπως πολλές φορές έχει 
επισημάνει, είναι υπερβολική, πολύ πάνω από τα  30 
χλμ που προβλέπεται για τον οικιστικό ιστό των πόλεων.



Το όνομα «Αντώνης Ξενάκης» θα δοθεί στην 
αίθουσα του Τοπικού Συμβουλίου, εφόσον 
επανεκλεγεί,  ανήγγειλε ο δήμαρχος Γιώργος 
Θωμάκος κατά την προεκλογική ομιλία του 
στη Ν. Ερυθραία και η συγκίνηση μεγάλη 
και τα χειροκροτήματα ηχηρά. Ο Αντώνης  
Ξενάκης υπήρξε πρόεδρος του Συμβουλίου 
με την προηγούμενη δημοτική Αρχή και η 
αυτοκτονία του συγκλόνισε την τοπική και όχι 
μόνο κοινωνία. Ο ξαφνικός όμως χαμός του  
κατά πόσο άραγε αρκεί για να δοθεί τιμητικά 
το όνομά του σε κάποια αίθουσα; Αν μετά από 
χρόνια, προκύψει το ερώτημα βάση ποιου 
επιτεύγματος δόθηκε το συγκεκριμένο όνομα 
στην αίθουσα, ποια θα είναι η απάντηση;

Δεν μας έφταναν οι 14 υποψήφιοι Δήμαρχοι έχουμε 
και τους... ιμιτασιόν. Έτσι ο φίλος μας από τη Νέα Ερυ-
θραία Γιώργος Ρηγούτσος, πάντα πλακατζής, μοίρασε 
καρτούλες της υποψηφιότητάς του, ως υποψήφιος της 
Ανεξάρτητης Φιλοπρόοδης Διαδημοτικής Κίνησης 
Κηφισιάς - Νέας Ερυθραίας - Εκάλης με μότο: 

«Ο Ρηγούσος δεν υπόσχεται... εργάζεται... 
Με ξέρετε και σας ξέρω. Θέτε  ψηφίζετε, 

θέτε μην με ψηφίζετε...»

Υπήρξε μια ανησυχία 
ότι η Κυβέρνηση θα έδινε 
γραμμή και σε δικά της 
στελέχη να μην δώσουν 
ψήφο εμπιστοσύνης, προ-
κειμένου να πάει για εκλο-
γές τον Ιούνιο, τη δεύτερη 
Κυριακή των Αυτοδιοικη-
τικών Εκλογών. Τελικά όχι 
μόνο δεν επιβεβαιώθηκαν 
οι φόβοι αλλά πήρε και 
μπόνους σε ψήφους.  Ίσως 
να πήρε ψήφο εμπιστοσύ-
νης από τα στελέχη της 
Νέας Δημοκρατίας. Όσο 
καθυστερούν οι εκλογές με 
τόσο μεγαλύτερη διαφορά 
θεωρούν ότι θα κερδίσουν. 

Από την άλλη βέβαια 
αυτή η Κυβέρνηση φαίνεται 
ότι ήρθε για να μείνει. Έτσι 
όπως το πάει θα βρει μια 
δικαιολογία να μην διενερ-
γήσει ούτε τον Οκτώβριο 
εκλογές.  Κάτι τα τουρκικά, 
κάτι μια έκτακτη εθνική 
ανάγκη, όλο και κάτι μπο-
ρεί να προκύψει. Όταν έχεις 
βρει τραπέζι να καθίσεις και 
δεν ξέρεις πότε θα μπορέ-
σεις να ξαναβρείς καρέκλα 
σε αυτό, δυσκολεύεσαι να 
το εγκαταλείψεις.



1. Όταν κάνει η Πολιτική Προστασία Κηφισιάς, 
τοπικό γραφείο, 3 μήνες για να έρθει να κα-
θαρίσει το δίκτυο ομβρίων στη γειτονιά σου 
και αυτό χωρίς αποτέλεσμα γιατί δεν έχουν… 
προϊστάμενο… δεν δουλεύει το μηχάνημα 
και… στο τέλος με θράσος σου ζητούν να 
πληρώσεις... ιδιώτη για να διορθώσει το 
πρόβλημα.

2. Όταν κόβουν εν ψυχρώ 50 δέντρα στο διπλανό 
οικόπεδο για να γίνει αμφιβόλου νομιμότητας 
πάρκινγκ και το τεράστιο δέντρο μπροστά στο 
δρόμο σου δεν συντηρείται και από τύχη όταν 
πέφτει δεν σκοτώνει ανθρώπους.

3. Όταν κάνει η υπηρεσία καθαρισμού μια εβδο-
μάδα μετά από καταιγίδα και ισχυρό αέρα να 
έρθει να καθαρίσει κλαδιά και σκουπίδια.

4. Όταν δεν δίνονται νόμιμες άδειες για χω-
ροθετημένες χρήσεις χωρίς λόγο και αιτία.

5. Όταν δεν απορροφούνται ευρωπαϊκά και 

διεθνή κονδύλια και δεν αξιοποιούνται νέοι 
τρόποι χρηματοδότησης.

6. Όταν μένουν αναπορρόφητα τα διαθέσιμα 
στο Δήμο κονδύλια τη στιγμή που υπάρχουν 
τεράστιες ανάγκες.

7. Όταν ο Δήμος δεν «συγχρωτίζεται» με τις 
ευρωπαϊκές και διεθνείς στρατηγικές και 
τάσεις για το ψηφιακό μετασχηματισμό, την 
κλιματική αλλαγή, την κυκλική οικονομία, 
την ενίσχυση της νεανικές και γυναικείας 
επιχειρηματικότητας.

8. Όταν δεν φροντίζει την ανακύκλωση.

9. Όταν καταστρέφει αντί να συντηρήσει τους 
αθλητικούς χώρους και τις υποδομές άθλησης 
και ψυχαγωγίας.

10. Όταν δεν εφαρμόζει κοινωνική πολιτική 
στην πιο δύσκολη οικονομική συγκυρία των 
τελευταίων 30 χρόνων.

ΤΟΤΕ ΘΥΜΩΝΩ ΟΣΟ ΔΕΝ ΓΙΝΕΤΑΙ ΠΑΡΑΠΑΝΩ

Και θέλω να βοηθήσω με όλες μου τις δυνάμεις 
με όσα ξέρω και όσα μπορώ

Γι' αυτό συμπορεύομαι με την 
Ενωτική Πρωτοβουλία του Δήμου Κηφισιάς

Γιατί θέλουμε το ΑΥΤΟΝΟΗΤΟ και το θέλουμε ΤΩΡΑ

Δέκα λόγοι με φέρνουν υποψήφια 
στις Δημοτικές Εκλογές 

του Δήμου Κηφισιάς - Ν. Ερυθραίας - Εκάλης:
Η Ελένη Πετρά - Βασιλείου είναι δι-

πλωματούχος Μηχανικών Υπολογιστών 
της Πολυτεχνικής Σχολής Πατρών με μετα-
πτυχιακό τίτλο στη Μηχανική Υπολογιστών 
από το Πανεπιστήμιο του Μάντσεστερ.

Δραστηριοποιείται πάνω από 32 χρόνια 
στον συντονισμό μεγάλων έργων πληροφο-
ρικής και υποδομών, ενώ έχει διατελέσει 
σύμβουλος διοίκησης μεγάλων οργανισμών 
του δημοσίου και ιδιωτικού τομέα.

Έχει ενεργή συμμετοχή στα κοινά, έχοντας 
υλοποιήσει έργα του Δήμου Καστοριάς, 
Ξάνθης και Δήμου Αθηναίων, ενώ δρα-
στηριοποιήθηκε σε πρωτοβουλίες πολιτών 
του Δήμου Κηφισιάς για τη διάσωση παρα-
δοσιακών περιοχών του Δήμου Κηφισιάς, 
καθώς και του δάσους Συγγρού. 

Είναι ενεργό μέλος του Τεχνικού Επιμε-
λητηρίου Ελλάδος και μέλος της Αντιπροσω-
πείας του, εκπροσωπώντας την ειδικότητα 
των Ηλεκτρονικών Μηχανικών.

Είναι παντρεμένη με τον Κηφισιώτη 
Γιάννη Βασιλείου, καθηγητή των Ηλεκτρο-
λόγων Μηχανικών του ΕΜΠ και διευθυ-
ντή του Ερευνητικού Πανεπιστημιακού 
Ινστιτούτου του ΕΜΠ και έχουν δύο παι-
διά, την Αναστασία, πτυχιούχο Αρχαιολόγο 
του Πανεπιστημίου Αθηνών και τον Θάνο, 
πρωτοετή φοιτητή στο τμήμα Οικονομικών 
Επιστημών του ΟΠΑ.



 Γιατί είμαι υποψήφιος στις προσεχείς δημοτικές εκλογές.

Μετά την εκκωφαντική κατάρρευση της σημερινής διοίκησης του Δήμου 
μας, αποφάσισα και εγώ να ενώσω τις δυνάμεις μου με το Νίκο Χανιωτάκη, 
για να κάνουμε το Δήμο μας, πρώτο Δήμο στη χώρα μας. Σήμερα όλος ο 
κόσμος μιλάει για τα Τρίκαλα, το Περιστέρι και άλλους Δήμους και εμείς 
εδώ στην Κηφισιά, στη Ν. Ερυθραία, στην Εκάλη, ζούμε στη μιζέρια με 
λακκούβες παντού, ελλιπή φωτισμό και καθαριότητα, ανύπαρκτους και 
ξεχειλωμένους κάδους, εγκαταλελειμμένο πράσινο και ανυπαρξία έργων 
υποδομής. Έτσι η αγάπη για το Δήμο μας αλλά και η σωρευμένη εμπειρία 
που απέκτησα 30 χρόνια στο Δήμο Κηφισιάς, με οδήγησαν να είμαι υπο-
ψήφιος στις προσεχείς εκλογές.

 Ποια η σχέση μου με το Δήμο Κηφισιάς και η συνολική εμπειρία μου 
με τα θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης.

Ξεκίνησα την επαγγελματική μου σταδιοδρομία σαν έμπορος στην 
οικογενειακή μας επιχείρηση. Το 1987 με προσέλαβε στο Δήμο Κηφισιάς, ο 
αείμνηστος και πολυαγαπημένος τότε Δήμαρχος, ο Βασίλης Γκατσόπουλος.

Στο Δήμο σαν Μηχανολόγος πέρασα από πολλές θέσεις ευθύνης σαν 
προϊστάμενος, όπως Τεχνική Υπηρεσία, Πολεοδομία, Ηλεκτροφωτισμό, 
Συντήρηση Οχημάτων του Δήμου κ.λπ.

Ταυτόχρονα τα 30 χρόνια που εργάσθηκα στο Δήμο είχα τη τιμή να είμαι στη 
Διοίκηση του Συλλόγου των εργαζομένων και τις δύο τελευταίες περιόδους 
του εργασιακού μου βίου ήμουν Πρόεδρος περίπου 1.200 εργαζομένων.

Παράλληλα ήμουν Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργα-
ζομένων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης για περίπου 8 χρόνια, όπου έζησα από 
κοντά τα προβλήματα πολλών Δήμων της Χώρας μας.  Ήμουν πρόεδρος 
για σειρά ετών στο σύλλογο γονέων του 2ου Δημοτικού Σχολείου Κηφισιάς 
και Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ένωσης Γονέων και Κηδεμόνων. Τέλος 
για σειρά ετών, διετέλεσα τελετάρχης του Δήμου Κηφισιάς.

 Γιατί με το Νίκο Χιωτάκη;

 Ήταν μια πολύ εύκολη αυθόρμητη επιλογή. Ο Νίκος Χιωτάκης ήταν ένας 
πολύ επιτυχημένος Δήμαρχος για 3 τετραετίες όπου άφησε τεράστιο έργο 
στο Δήμο μας, τόσο στην καθημερινότητα των Δήμων, όσο και στα πολύ 
σοβαρά έργα υποδομής. Τα 5 αυτά χρόνια που ήταν στην αντιπολίτευση, 
αφού έκανε τη δημόσια αυτοκριτική του για λάθη και παραλείψεις, απέ-
κτησε νέες εμπειρίες τόσο σε Πανελλαδικό όσο και σε Ευρωπαϊκό επίπεδο. 

Είναι μέλος της Κεντρικής Ένωσης Δήμων και Κοινοτήτων και Πρόεδρος 
της ΠΕΤΑ εταιρίας ανάπτυξης της Τοπικής Αυτοδιοίκησης στις Βρυξέλλες 
ήρθε πολύ κοντά στα θέματα Περιφέρειας της Ευρώπης, συμμετέχοντας 
στη σχετική επιτροπή.

Το διάστημα αυτό απέκτησε και ένα μεταπτυχιακό στην Πολιτική Προστασία.
Για τους λόγους αυτούς θεωρώ ότι η επιλογή του Ν. Χιωτάκη ήταν 

μονόδρομος και αυτονόητη για μένα. Πιστεύω ότι είναι ο μόνος στο νέο 
περιβάλλον του νόμου Κλεισθένη που αφορά την Τοπική Αυτοδιοίκηση, 
που με την εμπειρία του, τις γνώσεις του, αλλά και την συναίνεση που τον 
διακρίνει, να ενώσει τις υγιείς δυνάμεις του Δήμου μας, για να διοικηθεί ο 
Δήμος μας με τον καλύτερο τρόπο.

 Ποια μπορεί να είναι η προσφορά μου στο Δήμο μας;

Εάν εκλεγώ στο νέο Δημοτικό Συμβούλιο, θεωρώ ότι μετά από την εμπειρία 
που έχω αποκτήσει αυτά τα 30 χρόνια στο Δήμο, μπορώ να προσφέρω σε 
πολλούς τομείς, κυρίως φυσικά στο τεχνικό τομέα, αλλά και στην εν γένει 
καλύτερη οργάνωση του Δήμου.

Σήμερα ο Δήμος λειτουργεί αποκλειστικά με το φιλότιμο των εργαζομέ-
νων. Το ανθρώπινο δυναμικό του Δήμου μας καταβάλλει υπεράνθρωπες 
προσπάθειες, μέσα σε αντίξοες συνθήκες. Με καλύτερη οργάνωση και 
τοποθέτηση των εργαζομένων σε θέσεις με αξιοκρατικά κριτήρια, αλλά 
και με την ταυτόχρονη αναβάθμιση του μέσου εργασιακού περιβάλλοντος 
(κτιριακές υποδομές - οχήματα – εργαλεία - μέσα ατομικής προστασίας), 
θα υπάρξουν θεαματικά αποτελέσματα, τόσο για τους εργαζομένους, όσο 
και για τους Δημότες μας.

Στο θέμα του προγραμματισμού έργων και προμηθειών πρέπει να 
υπάρξουν άμεσα παρεμβάσεις ώστε να μην υπάρχουν κενά, όπως είδαμε 
το τελευταίο διάστημα, που για πολλούς μήνες δεν υπήρχαν λαμπτήρες 
και κάδοι, κάτι που έγινε για πρώτη φορά στην ιστορία του Δήμου μας!!!!

Το σύνθημα μου είναι με γνώση και συναίνεση. Στο νέο πλαίσιο που 
διαμορφώθηκε για την Τοπική Αυτοδιοίκηση με το νόμο 4555/2018, και 
γνώση και σύγκλιση - συναίνεση για να υπάρξουν απτά αποτελέσματα 
προς όφελος των Δημοτών. Σ΄ αυτό το νέο περιβάλλον, θεωρώ ότι μπορώ 
να προσφέρω και δίνω μια και μοναδική υπόσχεση: Θα είμαι πάντα δίπλα 
σας, αλλά και στους εργαζομένους του Δήμου μας, με απόλυτο σεβασμό 
και στο τελευταίο ευρώ, που προέρχεται από τα πανάκριβα δημοτικά τέλη, 
με σκοπό πολύ γρήγορα, να κάνουμε την Κηφισιά, τη Ν. Ερυθραία και την 
Εκάλη, ΤΟΝ ΠΡΩΤΟ ΔΗΜΟ ΣΤΗΝ ΧΩΡΑ ΜΑΣ.
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Τιμητική διάκριση στη 
Νίνα Βλάχου

Αναγνώριση της προσφοράς και 
πολυετούς στήριξης της δημοσιογρά-
φου Νίνας Βλάχου, στο Σωματείο 
«ΕΛΠΙΔΑ – Σύλλογος Φίλων 
Παιδιών με καρκίνο» ήταν η 
τιμητική διάκριση που της απέ-
νειμε η Πρόεδρος του Σωματείου,  
Μαριάννα  Βαρδινογιάννη, την 
Πέμπτη 9 Μαΐου.

Η κυρία Βαρδινογιάννη κατά 
την απονομή ανέφερε: «Η κυρία 
Βλάχου στάθηκε στο πλευρό της 
ΕΛΠΙΔΑΣ από τα πρώτα μας βή-
ματα, στηρίζοντας με κάθε τρόπο 
τον αγώνα μας.  

Η ευαισθησία και η αγάπη της 
για τα παιδιά την κάνουν έναν άν-
θρωπο πραγματικά ξεχωριστό και 
θα ήθελα να την ευχαριστήσω για 
την πολύτιμη συμπαράστασή της 

με αυτό το συμβολικό βραβείο το 
οποίο είναι μια πράξη εκτίμησης 
στο πρόσωπο της».

Από την πλευρά της, η κυρία Βλά-
χου παραλαμβάνοντας την τιμητική 
διάκριση είπε: «Παρακολουθώ το 
έργο της ΕΛΠΙΔΑΣ από την πρώτη 
μέρα.  Το βραβείο αυτό είναι το μέγι-
στο για εμένα, γιατί το έργο που κάνει 
η κυρία Βαρδινογιάννη, μέσα από 
αυτό τον Σύλλογο, έχει δώσει ζωή 
σε παιδιά που ήταν ανέλπιδα αυτό 
και μόνο δημιουργεί πολύ μεγάλη 
συγκίνηση.  Είναι ένα έργο που 
έχει βραβευτεί από όλα τα σημεία 
του πλανήτη.  Ό, τι και να πω είναι 
λίγο».

Η Νίνα Βλάχου είναι γενικά γνω-
στή για την ευαισθησία της και τη 
στήριξή της σε όσους έχουν ανάγκη.

Μπακαλίστικες 
προβλέψεις

Δεν θα αργήσουμε να μάθουμε ποιος 
θα είναι ο επόμενος δήμαρχος.  Πολλοί 
είναι όμως αυτοί που θέλουν να τον ξέ-
ρουν από τώρα.  Αν εξαιρέσουμε αυτούς 
που νοιάζονται προσωπικά, αυτούς που 
αναρωτιούνται εάν θα μπορούσαν να 
κάνουν κάτι για να ενισχύσουν ή να 
αλλάξουν την πρόβλεψη, είναι αυτοί 
που δεν θέλουν να νιώσουν ότι πάει 
η ψήφος τους χαμένη. Αυτοί που θα 
προτιμούσαν να είναι με τον νικητή, 
να έχουν λόγο να πανηγυρίσουν το 
βράδυ των εκλογών, να νιώσουν την 
πρόσκαιρη χαρά ότι βγήκε αυτός που 
ψήφισαν. 

Αυτοί λοιπόν θα επηρεαστούν από 
τα αποτελέσματα των δημοσκοπήσεων 
που «σέρνονται» εμπιστευτικά σε πη-
γαδάκια. Για δημοσκοπήσεις που υπο-
δεικνύουν αυτούς που θα διεκδικήσουν 
να βρεθούν και στον δεύτερο γύρο.  
Αυτούς που ίσως δεν καταφέρουν να 
εξασφαλίσουν την είσοδο στο Δημοτικό 
Συμβούλιο.

Τα αποτελέσματα πάντως σίγουρα 
δεν μπορούν να θεωρηθούν προδια-
γεγραμμένα. Και αυτοί που θεωρούν 
τους εαυτούς τους πρώτους έχουν αρ-
χίσει να ανησυχούν. Άραγε ο Αλέξιος 
Μακρής, νέος στην Τοπική Αυτοδιοί-
κηση, έχει το ρεύμα που αποτυπώνεται 
στις μεγάλες συγκεντρώσεις του;  

Άραγε ο  Γιώργος Τσούλος έρχεται 
όντως μπροστά στις δημοσκοπήσεις;  
Μήπως η Αγ γελική Παπάζογλου 
έχοντας την κυβερνητική στήριξη θα 
καταφέρει να αποσπάσει ένα μεγάλο 
ποσοστό;  Ποιο θα είναι τελικά το πο-
σοστό των πρώτων και πόσοι θα μπουν 
στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο.

Θα επιχειρήσουμε λοιπόν μια μπα-
καλίστικη πρόβλεψη.  Δεν υπάρχει 

ποιοτικό δείγμα και άλλα επιστημονικά 
των δημοσκοπήσεων. Αφουγκραστή-
καμε την κοινή γνώμη,  μετρήσαμε το 
πλήθος των υποψήφιων δημοτικών 
συμβούλων και ίσως να βρισκόμαστε 
πιο κοντά στην πραγματικότητα από 
τις ακριβές δημοσκοπήσεις. Βέβαια 
δεν θα ισχυριστούμε ότι μπορούμε να 
«μυρίσουμε» με βεβαιότητα κατά πού 
φυσάει ο άνεμος. Εξάλλου τελευταία ο 
καιρός είναι πολύ άστατος. Το ίδιο και 
οι ψηφοφόροι. Μια σπασμένη πλάκα 
στο πεζοδρόμιο έξω από το σπίτι μας 
και είμαστε έτοιμα να ρίξουμε μαύρο.  
Μια «συγνώμη», μια «καλημέρα» και 
μπορεί να δώσουμε αλλού από εκεί 
που είχαμ αποφασίσει  την ψήφο μας. 

Ο βασικός παράγοντας πάντως που 
φαίνεται ότι θα καθορίσει τις φετινές 
εκλογές είναι ο μεγάλος αριθμός των 
υποψήφιων δημοτικών συμβούλων, 
700 περίπου, σε σύνολο περίπου 35.000 
αναμενόμενων ψηφοφόρων. Επομέ-
νως ένα 2% των ψηφοφόρων, θα 
ψηφίσει τον εαυτό του.  

Πενήντα συμβούλους κατά μέσον 
όρο διαθέτει ο κάθε ένας από τους συν-
δυασμούς. Υπολογίζοντας ότι ο κάθε 
υποψήφιος θα έχει τουλάχιστον 20 
συγγενείς, φίλους, συναδέλφους, γεί-
τονες, γνωστούς που θα θελήσουν να 
τον ψηφίσουν,  τότε ο κάθε συνδυασμός 
έχει εξασφαλίσει τουλάχιστον 1.000 
ψήφους, σχεδόν όσες χρειάζεται για 
να καταφέρει να μπει στο Δημοτικό 
Συμβούλιο. 

Σε περίπτωση που φυσικά οι πρώτοι 
δεν πάρουν από μόνοι τους πάνω από 
το 50% των ψήφων, πράγμα ιδαιτέρως 
απίθανο.
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Π αρουσία εκατοντάδων πολιτών του Δήμου Κηφισιάς, 
που πλημμύρισαν τον ιστορικό κινηματογράφο της 

Κηφισιάς «Μπομπονιέρα», παρουσιάστηκε το πρόγραμμα 
και οι υποψήφιοι του συνδυασμού +εργαζόμαστε για την 
πόλη της καρδιάς μας».

Ο Νίκος Χιωτάκης επέλεξε για την παρουσίαση αυτή ένα 
χώρο της Κηφισιάς με ιδιαίτερο συμβολισμό, τον Κινηματογράφο 
«Μπομπονιέρα». Ένα σημείο «τοπόσημο»,  που έχει συνδεθεί  με 
τις παιδικές κι όχι μόνον, μνήμες χιλιάδων συμπολιτών αλλά και 
επισκεπτών του ξεχωριστού μας προαστίου. Με την εικόνα μιας 
Κηφισιάς που διαχρονικά ξεχώριζε για τον ιδιαίτερο χαρακτήρα 
της σαν προάστιο, ανάμεσα στα άλλα προάστια της Αττικής.

Η παρουσίαση των βασικών προγραμματικών αξόνων αλλά 
και των υποψηφίων έγινε απο τον ίδιο τον υποψήφιο Δήμαρχο 
Κηφισιάς Νίκο Χιωτάκη, που εξέφρασε τη βεβαιότητα ότι «στις 
26 Μαΐου οι πολίτες του Δήμου Κηφισιάς θα στείλουν ένα πολύ 
καθαρό μήνυμα με την ψήφο τους. Θα βάλουν ένα τέλος στην 
οπισθοδρόμηση και την παρακμή. Στην Εκάλη, τη Νέα Ερυθραία, 
την Κηφισιά, δεν αξίζει η εγκατάλειψη. Πέντε  χαμένα χρόνια είναι 
ήδη πολλά. Ο Δήμος δεν αντέχει άλλη μια χαμένη τετραετία». 

Ο Νίκος Χιωτάκης έβαλε ψηλά τον πήχη για τους δημότες 
του Δήμου Κηφισιάς:

«Στο Δήμο Κηφισιάς δεν αξίζει η μετριότητα. Δεν μας αξίζουν 
οι γεμάτοι λακκούβες, επικίνδυνοι, σκοτεινοί δρόμοι, τα βρώμικα 
πεζοδρόμια, τα εγκαταλελειμμένα πάρκα, οι ασυντήρητοι ποδη-
λατοδρόμοι, η ανικανότητα να φτιαχτεί μέσα σε πέντε χρόνια 
έστω μια νέα σχολική αίθουσα για τα παιδιά μας, η αδυναμία να 
προσθέσουμε έστω και μια νέα κοινωνική ή αθλητική υποδομή στο 
Δήμο. Αξίζουμε μια νέα αποτελεσματική διοίκηση, που θα θέσει 
ξεκάθαρες προγραμματικές  προτεραιότητες, θα καλλιεργήσει τη 
συνεργασία με όλες τις υγιείς δυνάμεις του  Δήμου μας και θα 
υλοποιήσει συγκεκριμένα έργα».

Δημοτική Αλλαγή
με δύο προγραμματικές προτεραιότητες

Η παράταξη «+εργαζόμαστε για την πόλη της καρδιάς μας», 
έχει δύο προγραμματικές προτεραιότητες.  

1. Τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών στους τομείς:
• της καθαριότητας, με αξιοποίηση των χρημάτων που πλη-

ρώνουν οι συμπολίτες μας, για αγορά νέου εξοπλισμού και 
οχημάτων, νέων κάδων και εφαρμογή των αρχών της κυκλικής 
οικονομίας.

• του πράσινου της πόλης, με πρόγραμμα συγκεκριμένων 
παρεμβάσεων και νέων φυτεύσεων, συνολικού προϋπολογι-
σμού 1.000.000 ευρώ. 

• Φωτισμού, με περισσότερο φως σε κάθε δρόμο και κάθε 
γειτονιά, με νέα φωτιστικά σώματα χαμηλής ενεργειακής κα-
τανάλωσης και μεγάλης φωτιστικής ισχύος, με τη μέθοδο της 
αυτοχρηματοδότησης, χωρίς να επιβαρυνθεί ο δημότης ούτε 
ένα ευρώ.

• Βελτίωση του οδικού δικτύου , με ασφαλείς, ασφαλτοστρω-
μένους δρόμους χωρίς λακκούβες με ίδιους πόρους, αλλά και 
με χρήματα που θα διεκδικήσουμε απο την Περιφέρεια Αττικής. 

• εκτεταμένο πρόγραμμα ανακατασκευής των πεζοδρομίων. 
Θέλουμε ένα Δήμο φιλικό στους πεζούς , στα άτομα με αναπηρία, 

στις μητέρες που θέλουν να κυκλοφορήσουν με το καροτσάκι 
τους και σήμερα δεν μπορούν.

• Προχωράμε τις διαδικασίες μελέτης «Σχεδίου Βιώσιμης 
Αστικής Κινητικότητας του Δήμου Κηφισιάς» και ένα Πρόγραμμα 
«Δωρεάν Στάθμευση» για τους πελάτες των καταστημάτων του 
κέντρου με αξιοποίηση χώρων του Υπόγειου Χώρου Στάθμευσης 
της πλατείας Πλατάνου και με επέκταση σχεδίου θέσεων στάθ-
μευσης μονίμων κατοίκων και σε περιοχές εκτός κέντρου, καθώς 
και ο Σχεδιασμός και υλοποίηση σε συνεργασία με τις Αστικές 
Συγκοινωνίες δικτύου Ενδοδημοτικής Συγκοινωνίας, είναι η 
δική μας απάντηση στα προβλήματα κυκλοφορίας της πόλης.

• Προτεραιότητα η ενίσχυση του αισθήματος ασφάλειας των 
πολιτών, αξιοποιώντας τη Δημοτική μας Αστυνομία αλλά και με τη 
φύλαξη των δημοτικών χώρων και των σχολείων εταιρεία, που 
θα διενεργεί περιπολίες σε όλο το Δήμο 24 ώρες το 24ωρο και 

2. η δρομολόγηση έργων που θα είναι απαραίτητα σε κάθε 
γειτονιά του Δήμου.  Όπως :

1. H ενίσχυση της αντιπλημμυρικής προστασίας του Δήμου, 
με αντιπλημμυρικά έργα σε Νέα Ερυθραία και Νέα Κηφισιά. 
Και διευθέτηση του ρέματος Κοντοχρήστου.

2. Η κατασκευή δύο κλειστών προπονητηρίων, σε Ερυθραία 
και Κηφισιά, νέων αθλητικών εγκαταστάσεων στην περιοχή 
Φραγκοπούλου και αναβάθμιση των υπαρχόντων αθλητικών 
χώρων του Δήμου ( Ζηρίνειο)

3. Η ολοκλήρωση του δικτύου αποχέτευσης σε Αδάμες, 
Εργατικές και στο υπολοιπόμενο 20% της Εκάλης.

4. Η δημιουργία νέων σχολικών μονάδων, με συγκεκριμένες 
παρεμβάσεις που αφορούν:  Το 1ο Δημοτικό Νέας Ερυθραίας. 

Την  επέκταση του 1ου Δημοτικού Κηφισιάς. Την  ανέγερση του 
9ου και 10 ου Δημοτικού Σχολείου Κηφισιάς, του 3ου Δημοτικού 
Ερυθραίας και του 10ου Νηπιαγωγείου Νέας Κηφισιάς.

5. Η εφαρμογή της μελέτης για διαμόρφωση χώρων πρασίνου 
και δρόμων ήπιας κυκλοφορίας σε Αλώνια και Κ. Κηφισιά.

6. Η ολοκλήρωση της ένταξης στο σχέδιο πόλης των υπο-
λοίπων περιοχών της Κάτω Κηφισιάς, της Ν. Ερυθραίας, του 
Πανοράματος.

7. Αναβάθμιση και ενίσχυση του δικτύου παιδικών χαρών,  
σε κάθε δημοτική ενότητα.

Στις εκλογές της 26ης Μαΐου οι πολίτες του Δήμου Κηφισιάς 
θα απαντήσουν με την ψήφο τους στα παρακάτω διλήμματα:

• θα επιτρέψουν να χαθούν άλλα τέσσερα χρόνια για το 
Δήμο μας; 

• Ή θα επιλέξουν να πάμε μπροστά, με μια νέα δημοτική αρχή 
που μπορεί να να κάνει έργα, να είναι αποτελεσματική, μπορεί 
να ενώσει και να συνεργαστεί με όλες τις υγιείς δυνάμεις της 
πόλης, στο ιδιαίτερο περιβάλλον που δημιουργεί ο Κλεισθένης .

«Έχω την πεποίθηση ότι οι πολίτες του Δήμου Κηφισιάς θα 
κάνουν τη σωστή επιλογή. Δεν θα επιλέξουν οπισθοδρόμηση, 
απραξία και λαϊκισμό. Θα επιλέξουν τις δυνάμεις της δημιουρ-
γίας, της σύνθεσης, της αποτελεσματικότητας. Θα επιλέξουν την 
παράταξη μας που έχει και το σχέδιο, αλλά και την ικανή ομάδα, 
για να πάει το Δήμο μας μπροστά. 

Ο Δήμος Κηφισιάς  χρειάζεται Δημοτική Αλλαγή, μια νέα 
δημοτική αρχή, που θα ενώσει την πόλη, θα διαθέτει το σχέδιο, 
την εμπειρία και την ομάδα να φέρει στα προάστιά μας μια δημι-
ουργική αλλαγή. Μια δημιουργική ανατροπή».

Μεγάλη αποδοχή από τους πολίτες Κηφισιάς, 
Νέας Ερυθραίας, Εκάλης η πρόταση για Δημοτική 

Αλλαγή του υπ. Δημάρχου Νίκου Χιωτάκη
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Πολλοί ήταν οι φίλοι του Κώστα Τσιλιγκίρη 
που ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμά του και 

βρέθηκαν στην κεντρική του προεκλογική ομιλία 
το απόγευμα της Δευτέρας 13 Μαΐου σε κεντρικό 
ξενοδοχείο του Κεφαλαρίου.

Σε μια κατάμεστη αίθουσα ο επικεφαλής του Συνδυ-
ασμού «+συνεργαζόμαστε για την πόλη της καρδιά 
μας» Νίκος Χιωτάκης παρουσίασε τον υποψήφιο 
σύμβουλο λέγοντας ότι ο Κώστας μετά από δύο εκλογές 
στο τοπικό και στο δημοτικό συμβούλιο, του αρμόζει μια 
θέση στη διοίκηση του Δήμου. Μίλησε για τη σχέση με 
την οικογένεια Τσιλιγκίρη, το σπίτι της οποίας βρισκό-
ταν 100 μέτρα από το πατρικό που μεγάλωσε ο ίδιος. 
Θυμάται τον Κώστα σχεδόν από την κούνια είπε μεν 
χαριτολογώντας  αλλά και στην κυριολεξία.

Ο Νίκος Χιωτάκης ανέφερε πως ο Κώστας Τσιλιγκίρης 
είναι ένα άξιο παιδί και μαζί με τον αδελφό του το Γιώργο 
πήραν την επιχείρηση του πατέρα τους Τηλέμαχου και 
την εκτοξεύσανε. Είναι ένας καλός επιχειρηματίας είναι 
ένας καλός φίλος και πάνω απ’ όλα είναι ένας καλός 
άνθρωπος.

Ο Κώστας Τσιλιγκίρης παίρνοντας τον λόγο ευχαρί-
στησε το Νίκο Χιωτάκη, τον πατέρα του Τηλέμαχο για 
τη στήριξη και τους παριστάμενους, προσφωνώντας 
τους «αδέλφια» του. Πηγαίος και αυθόρμητος ο λόγος 
του, χωρίς να μπει σε λεπτομέρειες μίλησε απλά για το 
όραμά του να δει την Κηφισιά να ξαναγίνεται πρότυπο 
προάστιο όπως της αξίζει:

«Ο όγκος αυτής της συγκέντρωσης  μας δίνει δύναμη 
και σιγουριά για αυτή την εκλογική μάχη. Μας δίνει τη 
δύναμη να κάνουμε ξανά το Δήμο Κηφισιάς Ερυθραίας 
και Εκάλης δυνατό, μεγάλο, ανθρώπινο!

Φίλες και φίλοι
Πριν ανακοινωθεί η υποψηφιότητά μου  θυμάμαι 

πως αρκετοί φίλοι μου με ρωτούσαν:  γιατί ασχολείσαι; 
Γιατί να μπλέξεις; Άσε τους άλλους… Τους εξηγούσα με 
επιμονή πως συμμετέχω γιατί αρνούμαι να συμβιβαστώ 
με τη σημερινή κατάσταση, με 
την αδράνεια,  την ασυνέπεια, τη 
στασιμότητα στην παραγωγή έρ-
γου. Αρνούμαι να συμβιβαστώ με 
την ανευθυνότητα της σημερινής 
διοίκησης και με αναχρονιστικές 
πρακτικές 

Ο πατέρας μου ο Τηλέμαχος 
έμαθε σε εμένα και το Γιώργο 
να δουλεύουμε σκληρά αλλά 
και να αγαπάμε τον τόπο μας. 
Έτσι συμμετέχω γιατί αγαπώ τον 
τόπο που μεγάλωσα  και θέλω 
να τον δω καλύτερο. Θέλω να 
τον δω να αναπτύσσεται και να 
προοδεύει.

Επίσης συμμετέχω γιατί η 
Αυτοδιοίκηση είναι ένας χώρος 
ζωντανός και δραστήριος, ένας 

ΚΩΣΤΑΣ ΤΣΙΛΙΓΚΙΡΗΣ
Εκλέγουμε εκείνους που θα αναδείξουν την Κηφισιά

χώρος διαλόγου που δεν του ταιριά-
ζει η αδιαφορία και η εγκατάλειψη. 
Η Αυτοδιοίκηση είναι για μένα 
ελκυστική  ως χώρος προσφοράς  
και όχι ως χώρος απόκτησης. 

Συμμετέχω και αυτή τη φορά, 
γιατί νιώθω ακόμα πιο έτοιμος 
και μπορώ να προσφέρω περισ-
σότερα. Γνωρίζω τους ανθρώπους. 
Γνωρίζω εσάς. Είμαι μαζί σας κάθε 
μέρα. Γνωρίζω κάθε άκρη του Δή-
μου. Γνωρίζω τα προβλήματά του. 
Γνωρίζω με ποιο τρόπο μπορούν να 
αντιμετωπιστούν. Ξέρω πως μόνο 
οι πρωτότυπες και ρεαλιστικές προ-
τάσεις μπορούν να δώσουν λύσεις.

Με το Νίκο Χιωτάκη δώσαμε 
πολ λές μά χες. Εργαστήκαμε 
σκληρά. Όταν λοιπόν μου ζήτησε 
να είμαι ξανά στο πλευρό του  δεν 
μπορούσα να του αρνηθώ, δεν μπορούσα να μην είμαι 
μαζί του και σε αυτόν τον αγώνα.

Τον εμπιστεύομαι, γιατί έχει το όραμα και τη δημι-
ουργικότητα που χρειαζόμαστε, για να έχουμε το Δήμο 
που μας αξίζει.

Πιστεύω πως ο συνδυασμός «+συνεργαζόμαστε για 
την πόλη της καρδιάς μας» είναι ένας συνδυασμός ποιο-
τικός,  που περιλαμβάνει συνδημότες μας που μπορούν 
να προσφέρουν έργο σε διάφορους τομείς.  Είναι ο συν-
δυασμός που θα τα καταφέρει. Είναι ο συνδυασμός που 
μπορεί να δημιουργήσει τη φυγή προς τα εμπρός που 
έχει ανάγκη ο Δήμος μας.

O Νίκος Χιωτάκης και ο συνδυασμός «+συνεργαζόμα-
στε για την πόλη της καρδιάς μας» έχουν καταρτίσει ένα 
ρεαλιστικό και βιώσιμο πρόγραμμα, που έχει ως στόχο 
τη δημιουργία ενός Δήμου που θα βρίσκεται κοντά στην 
κοινωνία και δίπλα στον πολίτη.

Φίλες και φίλοι,
Κατά την προηγούμενη θητεία μου ως Δημοτικός 

Σύμβουλος και ως Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμβου-

λίου άκουσα και κατέγραψα τα προβλήματα, τις ανάγκες 
και τις αγωνίες των συμπολιτών μου, που καθιστούν 
τις εκλογές αυτές, ιδιαίτερα κρίσιμες για το μέλλον του 
διευρυμένου Δήμου Κηφισιάς, Ερυθραίας και Εκάλης. 

Καλούμαστε να αποφασίσουμε  αν θα επιλέξουμε 
άλλη μια περίοδο απραξίας, ασυνέπειας  και χαμένων 
ευκαιριών ή αν θα προχωρήσουμε μπροστά με θάρρος 
και ρεαλιστικό όραμα για να αναστρέψουμε αυτήν την 
πορεία παρακμής που παρακολουθούμε μέχρι σήμερα.

Αποφασίζουμε αν θέλουμε να δημιουργήσουμε τις 
απαραίτητες συνθήκες για την προσέλκυση επενδύσεων, 
τη δημιουργία νέων θέσεων εργασίας, την ενίσχυση της 
νεανικής και καινοτόμου επιχειρηματικότητας και την 
ενδυνάμωση της τουριστικής κίνησης. 

Αποφασίζουμε αν θα εκλέξουμε εκείνους που μπο-
ρούν να σχεδιάσουν και να υλοποιήσουν δοκιμασμένες 
ιδέες που πέτυχαν σε ευρωπαϊκό επίπεδο, αλλά και νέες 
καινοτόμες ιδέες. Εκείνους που μπορούν να αναδείξουν 
τις όμορφες γωνιές και τις γειτονιές του Δήμου μας. 

Ο Δήμος μας κρύβει μέσα του τεράστια δυναμική. 
Αυτή η δυναμική είναι οι άνθρωποί της, εμείς. Εμείς 
μπορούμε να αλλάξουμε την πορεία του τόπου μας. Εμείς 
κρατάμε το μέλλον στα χέρια μας.  

Ο Νίκος Χιωτάκης και ο συνδυασμός του μπορούν 
να  κάνουν αυτό το όραμα πραγματικότητα. Μπορούν 
δημιουργήσουν το Δήμο που όλοι θέλουμε.

Φίλες και φίλοι
Σας καλώ να δώσουμε όλοι μαζί τη μάχη για να είναι 

νικητής ο Νίκος Χιωτάκης και ο συνδυασμός του. Για 
να κάνουμε τον Δήμο Κηφισιάς, Ερυθραίας και Εκάλης 
ξανά σπουδαίο και δυνατό. Θέτω τον εαυτό μου στην 
κρίση σας και ζητώ την υποστήριξή σας για να παλέψω 
με όλες μου τις δυνάμεις, με ευαισθησία και εντιμότητα, 
ώστε ο τόπος της καρδιάς μας να αποκτήσει ξανά τη θέση 
που πραγματικά του αρμόζει: ενός Δήμου ιστορικού, 
ενός Δήμου πρότυπο. Ήρθε η ώρα της δράσης, ήρθε 
η ώρα των έργων. Προχωράμε με τόλμη για τον τόπο 
που αγαπάμε! Σας ευχαριστώ πολύ! Ο Θεός να σας έχει 
όλους καλά!»

photo: ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΙΝΑΣ
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 Της ΜΑΡΘΑΣ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΥ

Τη Δευτέρα 13 Μαϊου 2019, όπως κάθε χρόνο, 
ο Πολιτιστικός Σύλλογος Χίων Κηφισιάς και Βο-
ρείου Αττικής τέλεσε εσπερινό με αρτοκλασία την 
παραμονή της εορτής του Χιώτη Αγίου Ισιδώρου, 
στην εκκλησία της Αγίας Μαρκέλλας, πολιούχου 
της Χίου στην οδό Φραγκοπούλου 25 στην Κάτω 
Κηφισιά.

Πολύς κόσμος, Χιώτες, μέλη και φίλοι του Συλ-
λόγου παρακολούθησαν με κατάνυξη τον εσπερινό 
και στο τέλος ακολούθησε κέρασμα από το Σύλ-
λογο, οπου δόθηκε η ευκαιρία στην πρόεδρο του 
Συλλόγου Αγγελική Τριανταφύλλου - Πιτίδη και 
στα μέλη του Δ.Σ. του Συλλόγου να βρεθούν για μια 
ακόμη φορά μαζί με τους παρευρισκόμενους και 
να  ανταλλάξουν ευχές.

Ο Άγιος Ισίδωρος γεννήθηκε στη Ηλιούπολη της 
Αλεξάνδρειας το 229 ή το 230 μ.χ. και ήταν γόνος 
αριστοκρατικής  οικογένειας χιακής καταγωγής.  
Το 250 μ.Χ. κατέπλευσε στη Χίο με το στόλο του 
Νουμερίου και λέγεται ότι ήταν  ήδη Χριστιανός.  
Ο Ιούλιος, Ρωμαίος αξιωματικός και αντίζηλος 
του Ισίδωρου, τον κατήγγειλε στον Νουμέριο για 
τη χριστιανική του πίστη.  Ο Νουμέριος παρά την 
εξαιρετική εύνοια που έτρεφε για τον Ισίδωρο, τον 

κάλεσε σε απολογία.  Οι νουθεσίες και οι απειλές, 
δεν λυγίζουν ούτε μεταπείθουν τον Ισίδωρο και 
μετά από φρικτά μαρτύρια τον αποκεφαλίζουν 
στο λόφο του Αγίου Μηνά στο Νεοχώρι της Χίου.   

Οι Χιώτες 
τιμούν τον Άγιο 

Ισίδωρο

Το Δ.Σ. του Συλλόγου

Συνεχίζονται οι όμορφες μελωδικές βραδιές 
στην Ανθοκομική με παραστάσεις για όλα τα γούστα 
και τις ηλικίες.

Το βράδυ της Τετάρτης 8 Μαΐου η  Ένωση Μικρα-
σιατών πραγματοποίησε στο περίπτερό της ακόμη 
μια εκδήλωση με μεγάλη επιτυχία το «πάρε τον 
μεζέ σου και έλα» ενώ στη σκηνή τραγουδούσε 
το συγκρότημα  REMPELETIKO.

Η Πέμπτη 9 Μαΐου ήταν η νύχτα της Αλέκας 
Κανελλίδου, μια πραγματικά όμορφη αν και λίγο 
παγερή βραδιά. Ο Γιάννης Παντελεάκης, ο πρόεδρος 
της Ανθοκομικής της πρόσφερε μια ανθοδέσμη 
για την υπέροχη παρουσία της στο άλσος αλλά 
και γενικά στο μουσικό στερέωμα.

Η Παρασκευή 10 Μαΐου είχε κουβανέζικους 

Και το κέφι κορυφώνεται

ρυθμούς και μια ατμόσφαιρα εξωτική και πολύ  
κέφι από τους Rosanna Mailan and the Full Band.

 Το Σαββάτο 11 Μαΐου είχε ξεχωριστή σημασία 
για τη λειτουργία της φετινής Έκθεσης αφού μετά 
από χρόνια επανήλθε ο θεσμός των Ανθεστηρίων 
με πάνω από 100 παιδιά όλων των ηλικιών να 
ξεκινάνε από το Κεφαλάρι και με ένα καλάθι με 
άνθη να ραίνουν  τον κόσμο μέχρι και την είσοδο 
της Ανθοκομικής. Εκεί χόρεψαν σε ρυθμούς του 
συγκροτήματος XANA ZOO.

Το βράδυ ανατολίτικοι χοροί από το ομώνυμο 
τμήμα του «Βικέλα» ξεσήκωσε το κοινό με το χορό 
της κοιλιάς. Οι χορεύτριες με πολύ επιδεξιότητα 

ζέσταναν την ατμόσφαιρα και ακολούθησε ο 
Μιχάλης Κουϊνέλης και το συγκρότημα Σταβέ-
ντο, που ξεσήκωσε όχι μόνο τη νεολαία αλλά 
και εκατοντάδες «πιστούς» που προσήλθαν στο 
άλσος να τους ακούσουν.

Η Κυριακή 12 Μαΐου είχε παραδοσιακά εκδη-
λώσεις για τη γιροτή της μητέρας με κατασκευή 
κάρτας στο περίπτερο των παιδικών σταθμών.  
Η Διώνη, το σκυλάκι που έγινε ηρωίδα στο βι-

βλίο της Κατερίνα Παπαποστόλου,  ήταν παρούσα 
στην παρουσίαση του βιβλίου και επιδείκνυε 
τις γνώσεις της στην αριθμητική, το πρωινό της 
Κυριακής.  Λίγο μετά,σκυλάκια έπαιζαν με τον 
κόσμο στο πλαίσιο του θεσμού Puppy Day,  όπου 
επιχειρείται η υιοθεσία αδέσποτων ζώων.

Πραγματικά χαλαρωτική και εναρμονισμένη με τους 
ήχους του Άλσους η συναυλία της παιδικής χορωδίας 
του Δημοτικού Ωδείου Πεύκης, με γνωστά ελληνικά 
τραγούδια αλλά και το διεθνές Mamma mia, που ταί-
ριαζε και με την ημέρα.

Το βράδυ, όλο το Άλσος τραγούδησε μαζί με τον Χρή-
στο Θηβαίο και εντυπωσιάστηκε από τη μουσική των 
Stringe Demons.
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Κ λήθηκα από τον Πρόεδρο του Συλλόγου «Οι φίλοι 
της Ορχήστρας Ποικίλης Μουσικής Κηφισιάς», κ. 

Φραντσέσκο Βιανέλλο να γράψω «κάτι» για τις εαρινές 
συναυλίες του Συλλόγου μετά τη λήξη τους (στις 7 Μαΐου). 
Δύσκολο. Δεν είναι εύκολο να γράψεις «κάτι» μετά από μια 
οκταετία συναυλιών που έχουν ειπωθεί και γραφτεί πολλά 
και σημαντικά γι αυτό το μουσικό - μελωδικό θεσμό . Όμως 
θα προσπαθήσω κάνοντας μία νοσταλγική αναδρομή 
-υπενθύμιση στα μουσικά δρώμενα της πόλης μας.

Οι Εαρινές Μελωδίες στην Κηφισιά είναι μια ιδέα που 
μπορεί να γίνει θεσμός, είχε πει σε μια παλαιότερη συ-
νέντευξη του (συγκεκριμένα το 2016) ο Πρόεδρος του 
Συλλόγου. Η ιδέα του ήταν η εξής. Έχουμε Άνοιξη σε μια 
καταπράσινη και ολάνθιστη Κηφισιά. Επομένως έχουμε 
την εποχή, τη φύση, τα χρώματα κι αρώματα. Όμως κάτι 
λείπει σε όλη αυτή την εικόνα. Λείπει η Μουσική. Λεί-
πει η Μελωδία. Πρέπει να συνδυάσουμε τις τρεις αυτές 
ομορφιές με μουσική και τραγούδι. ΚΑΙ έτσι ξεκίνησαν 
οι Εαρινές Μελωδίες το 2012, δειλά μεν στην αρχή, αλλά 
με εκστατικό ενθουσιασμό και ευχάριστη ψυχική διάθεση 
για το αποτέλεσμα.

Όλα αυτά τα οκτώ έτη, 2012-2019, φιλοξένησαν καλ-
λιτέχνες από όλο τον κόσμο, κάθε γωνιά του πλανήτη. 
Ανοιξη, λουλούδια, μελωδία και άνθρωπος, κάθε χρόνο 
γίνονται ένα.

Οι εαρινές μελωδίες συνεργάζονται και υποστηρίζο-
νται από το Διεθνές Μουσικό Φεστιβαλ «Ευμέλεια» του 
Κοινωφελούς Ιδρύματος «Ν.&Ε Πορφυρογένη» Αγριάς 
Βόλου, με τη βοήθεια του καλλιτεχνικού Διευθυντή του 
Ιδρύματος, κ. Ντίνου Μαστρογιάννη.

Οι φετινές μελωδίες για όγδοη συνεχή χρονιά άρχισαν 
στις 2 Μαΐου 2019 η πρώτη συναυλία, 4 Μαΐου η δεύτερη, 
5 Μαΐου η τρίτη και 7 Μαΐου 2019 η τέταρτη με καταλη-
κτική ημερομηνία 24 Ιουνίου η πέμπτη και τελευταία, 
θερινή πια συναυλία.

Σε όλες τις συναυλίες παρουσιάστηκαν εξαιρετικά έργα 

γνωστών συνθετών, αλλά το κοινό είχε την ευκαιρία να 
απολαύσει και συνθέσεις των ίδιων των καλλιτεχνών που 
συμμετείχαν στις συναυλίες.

Η μουσική αξία των καλλιτεχνών που συμμετείχαν 
από διάφορα μέρη του κόσμου (Ρωσία, Σερβία, Γεωργία, 
Μαυροβούνιο, Ιράν/Γερμανία, Βουλγαρία, Βραζιλία, 
Σλοβενία και φυσικά Ελλάδα) ιδιαίτερη, όπως ιδιαίτερη 
ήταν και η σκηνική τους παρουσία μαζί με τη μουσική. 
Νέοι καλλιτέχνες με εξαιρετικές μουσικές σπουδές και 
παρουσία σε συναυλίες ανά τον κόσμο.

Ένα πολύχρωμο μελωδικό ταξίδι χωρίς σύνορα. Μία 
ξεχωριστή πολυσυλλεκτική μουσική γιορτή στο κέντρο 
της Κηφισιάς.

Στην πρώτη συναυλία ο Vladimir TITOV, συνθέτης 
πιανίστας από τη Ρωσία, ερμήνευσε παράλληλα με έργα 
κλασσικού ρεπερτορίου δικές του συνθέσεις σε τζαζ, pop 
και folk αυτοσχεδιασμούς. Μαζί με τη σύζυγό του Σβετλάνα 
είναι ιδρυτές ενός νέου μουσικού στυλ το οποίο ονόμασαν 
«Ιnspirism».

Από τη μια η κλασσική μουσική με τους αυστηρούς κα-
νόνες της και από την άλλη τζαζ, pop folk με την ελευθερία 
των αυτοσχεδιασμών. Δύο «μουσικοί κόσμοι» διαφορετικοί 
στον τρόπο και στον ήχο, στο αίσθημα και το συναίσθημα, 
έδεσαν αρμονικά, γιατί όλοι γνωρίζουμε άλλωστε ότι η 
αρμονία και η ομορφιά στη ζωή δε βρίσκεται ποτέ στα άκρα.

Στη δεύτερη συναυλία ο Stefan SOSKIC από τη Σερβία, 
κλαρινέτο και η Tatia CHIKOVANI από τη Γεωργία, πιάνο 
έπαιξαν έργα για κλαρινέτο και πιάνο (Βrahms σονάτες...) 
συνοδεύοντας την υψιφωνο Olivera TICEVIC σε άριες 
από όπερες, η οποία συνεπήρε τον κόσμο με τη σαγηνευ-
τική φωνή και τη σκηνική παρουσία της. Άλλωστε στην 
πατρίδα της το Μαυροβούνιο έχει λάβει τιμητική κρατική 
υποτροφία αριστείας.

Στην τρίτη κατά σειρά συναυλία ο διακεκριμένος και δε-
ξιοτέχνης στο βιολί (αν και πολύ νέος στην ηλικία) Puschan 
MUSAVI MALVANI, Ιράν εκ καταγωγής γεννημένος στη 
Φρανφούρτη της Γερμανίας έπαιξε έργα για σόλο βιολί 
των Paganini, Ysaye, Bach ενθουσιάζοντας το κοινό και 
έργα για βιολί και πιάνο (Ravel, Γιάννη Κωνσταντινίδη 
και Sarasate) με συνοδεία της Yoanna KOTLYAROVA 
στο πιάνο.

Στην τέταρτη και τελευταία εαρινή συναυλία τρεις γυναίκες 
με άριστες μουσικές σπουδές και οι τρεις: Daniela MARS 
από τη Βραζιλία στο φλάουτο, Μarjetka HRIBERNIK 
βιολοντσέλο από τη Σλοβενία και η Φανή Παρασκευά 
από το Βόλο στο πιάνο έπαιξαν έργα για φλάουτο, τσέλο 
και πιάνο των Ηaydn, Dussek και Weber .

Η αυλαία όμως των συναυλιών θα πέσει με μία θερινή 
συναυλία piano για 4 χέρια Piano Duo Μάραντο,  στις 
24 Ιουνίου.

Οι εαρινές συναυλίες για άλλη μια φορά μας έκαναν 
να νιώσουμε συγκίνηση, τρυφερότητα και γενικά μια αί-
σθηση απόδρασης από το ρυθμό της κανονικής μας ζωής. 
Δημιούργησαν και αυτή τη φορά μία ιδιαίτερη μουσική 
γιορτή, με τη συνδημιουργία του κοινού με την παρουσία 
του. Το αποτέλεσμα και από τις 4 συναυλίες διέθετε μια 
μαγική δύναμη, αλλά και πολλά χαμόγελα και ευχαριστίες 
εκ μέρους του κοινού. Άλλωστε όλοι γνωρίζουμε ότι η 
μουσική μας ενώνει και ό,τι μας χωρίζει το φτιάχνουμε 
εμείς οι ίδιοι.

ΜΑΡΙΑΝΝΑ ΜΠΕΓΖΟΥ

Εαρινές Μελωδίες στην Κηφισιά εις την ογδόη 

Ο Πολιτιστικός Σύλλογος των Τροβαδούρων 
της Πόλης μας με επικεφαλής την άξια πρόεδρο, κ. 
Ολυμπία Καλού και το Διοικητικό Συμβούλιο του 
Συλλόγου, μας απέδειξαν ακόμη μια φορά πως δεν 
χρειάζονται  πολύκροτες φανφάρες αλλά ούτε και 
περιττά μεγαλεία προκειμένου να παρουσιάσει κα-
νείς μια βαθιά αξιόλογη δημιουργία γύρω από ένα 
θέμα όπως ήταν εν προκειμένω ένα κομμάτι  από τον 
θαυμαστό κόσμο της ποιοτικής μουσικής. Ένα μαγικό 
σύνολο που «πάντρεψε» εκείνο το βράδυ τα λόγια κο-
ρυφαίων ποιητών όπως του F.G.Lorca με τις  μελωδίες 
του τόπου μας, αλλά και τις ξεχασμένες  μελωδίες της 

Μια κορυφαία συναυλία των Τροβαδούρων Κηφισιάς
παγκόσμιας  και ελληνικής διασποράς 
και που τόλμησε με τόση επιτυχία να συ-
μπεριλάβει στη μουσική αυτή βεντάλια 
τους ρυθμούς εκείνους που με την πηγαία 
τους έκφραση ξεσήκωναν το ακροατήριο 
κάθε λίγο και λιγάκι.

Οι φυσαρμόνικες του Μάνου Αβαράκη 
και των συντρόφων του, τα άγνωστα σε 
εμάς πνευστά και κρουστά  των μακρινών  
χωρών της οικουμένης μας, μας άφηναν 
άφωνους καθώς οι αρμονίες τους στα 
χέρια των εξαίρετων συντρόφων Ελ-
λήνων και ξένων  μουσικών κεντούσαν 
καθώς μέσα στην αίθουσα ήταν σαν να 
ξέφευγαν φθάνοντας μακριά στις χώρες 
άλλων μακρινών  πολιτισμών. Ήχοι που 
δένονταν με το θαυμάσιο πιάνο και τα 
τόσα άλλα πρωτόγνωρα σε μας  όργανα 
που με τους ιδιόρρυθμους ήχους των μας 
παρέδιναν  ένα σπάνιο ηχητικό σύνολο 
που γοήτευε με τις αντιθέσεις του αλλά 
και συνάμα με τη απλότητά του.

Κρίμα όμως που από ότι κατάφερα να 
δω λόγω κοσμοσυρροής στην αίθουσα, 
εκτός από μία και  μοναδική εξαίρεση, 
οι υπόλοιποι Δημοτικοί μας Άρχοντες   
έλειπαν άπαντες. Υποθέτω στο ανελέητο 
κυνήγι της ψήφου ή της εξουσίας, μιας 
και οι επιλογές και οι εκλογές πλησία-
σαν πολύ. Πάντως τους εύχομαι όλων, 
«καλή επιτυχία». Με κάπου  δεκαπέντε 
υποψήφιους Δημάρχους , ποιος τη χάρη 
σου Κηφισιά  αρχόντισσα!

Μου είναι όμως δύσκολο, να μην  
αναφερθώ στο ... γοητευτικό κατάμαυρο  
σκοτάδι που εκπέμπει με τη θλιβερή του 
όψη, το διπλανό Κυλικείο που όπως 
εισέρχεται κανείς στην αίθουσα του Πο-
λιτιστικού μας, το ατενίζει με περισσό 
δέος καθώς φαντάζει σκέτο κουφάρι και 
προδιαθέτει τον θεατή ανάλογα. 

Τι να σας πω! Ένα σκέτο όνειρο για να 
ξεκινήσει η βραδιά χαρούμενα. Μία θλίψη  
που δεν συγκινεί δυστυχώς κανέναν  

αρμόδιο και που θα αναγκάσει και τον 
ανήμπορο γέροντα ακόμη, να ανεβοκα-
τέβει τις σκάλες για  να πιει νεράκι με 
τη.... χούφτα του, εάν φυσικά ο δύστυχος 
τα καταφέρει! Γιατί; Απλούστατα, διότι 
φαίνεται πως -εάν δεν κάνω λάθος- το 
Κυλικείο του Πολιτιστικού δύναται σε 
ορισμένες περιπτώσεις  να παραμένει 
κλειστό κατά την κρίση όχι των αρμο-
δίων του Δήμου, αλλά κατά την κρίση 
του εκισθωτή ανάλογα με το συμβόλαιο 
της μίσθωσης που υπεγράφη.

Έτσι για να τελειώσω το άρθρο μου 
αυτό, επιτρέψτε μου να στείλω συλλυπη-
τήρια  στους όσους αρμόδιους πιθανώς 
υπέγραψαν σύμβαση που επιτρέπει στον 
εκμισθωτή να διαφεντεύει κατ' αυτόν 
τον τρόπο τη λειτουργία του Κυλικείου 
του δημοτικού μεγάρου του Δήμου της 
Κηφισιάς της... Καλλίστης!

ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΕΛΑΣ



Γεννήθηκα και μεγάλωσα στη Νέα 
Ερυθραία όπου ζω με την οικογένειά 
μου μέχρι σήμερα. Είμαι παντρεμένη 
με τον Κωνσταντίνο Μάρκου και έχω 
δύο κόρες την Ελένη που είναι φοιτή-
τρια στο Πάντειο Πανεπιστήμιο και την 
Αλεξάνδρα, φοιτήτρια στο Πανεπιστήμιο 
Αιγαίου. Σπούδασα Διοίκηση και Οι-
κονομία, Παιδαγωγικά στην Ανώτατη 
Σχολή Παιδαγωγικών και Τεχνολογικών 
Επιστημών (Α.Σ.ΠΑΙ.Τ.Ε.) και Ειδική 
Αγωγή στο Καποδιστριακό Πανεπι-
στήμιο Αθηνών και έκανα μεταπτυ-

χιακές σπουδές στο Πανεπιστήμιο της 
Ρώμης στην Ειδική Αγωγή. Εργάστηκα 
για 13 χρόνια στον ιδιωτικό  τομέα και 
από το 2001 είμαι εκπαιδευτικός και 
εργάζομαι σε Δημόσια Ειδικά Σχο-
λεία Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 
στα οποία φοιτούν παιδιά με ειδικές 
εκπαιδευτικές ανάγκες.

Σήμερα υπηρετώ ως Υποδιευθύ-
ντρια στο Ειδικό Σχολείο (Ε.Ε.Ε.ΕΚ.) 
Ηρακλείου Αττικής.

Από τα φοιτητικά μου χρόνια συμμε-
τείχα στα κοινά ως μέλος  του Δ.Σ. του 
φοιτητικού συλλόγου  της Σχολής μου. 
Είμαι εκλεγμένη στο Δ.Σ. του συλλό-
γου των εκπαιδευτικών του κλάδου 
μου. Διετέλεσα μέλος του συλλόγου 

γονέων και κηδεμόνων στα σχολεία 
της Νέας Ερυθραίας και μέλος της 
Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας της 
Νέας Ερυθραίας. 

Στις Δημοτικές Εκλογές του 2010 
με την δική σας ψήφο και εμπιστο-
σύνη εκλέχτηκα Τοπική Σύμβουλος  
της Δημοτικής Ενότητας Νέας Ερυ-
θραίας του Δήμου Κηφισιάς. Σήμερα 
συμμετέχω στο Διοικητικό Συμβούλιο 
του Νομικού Προσώπου Πολιτισμού 
και Αθλητισμού «Δημήτριος Βικέλας» 
του Δήμου Κηφισιάς.

Αγαπώ την πόλη μου. Έχω όραμα 
γι’αυτήν, νοιάζομαι για τα προβλήματά 
της και διεκδικώ λύσεις που προσφέ-
ρουν ποιότητα ζωής στους κατοίκους 
της. Με υποψήφια Δήμαρχο την Σάντυ 
Πατρινού Ντελ Τόρο σας καλώ όλοι 
μαζί να κάνουμε πράξη, με την δική 
σας ψήφο, το πρόγραμμά μας.

Στις εκλογές του Μαΐου ψηφίζουμε 
την πρωτοπορία στον Δήμο Κηφισιάς και 
θέλουμε το αυτονόητο για την πόλη μας!



Βιογραφικό
Διπλωματούχος Μηχανολόγος & Ηλεκτρολό-

γος Μηχανικός του ΕΜΠ και κάτοχος του Master 
in Business Administration του IFL Στοκχόλμης.  
Έχει παρακολουθήσει διάφορα διεθνή προγράμ-
ματα Διοίκησης  Επιχειρήσεων οργανωμένα από 
Διεθνή Ινστιτούτα όπως π.χ. το Διεθνές Ινστιτούτο 
Διοίκησης  Επιχειρήσεων INSEAD στην Γαλλία, το 
London Business School  στην Αγγλία κτλ.

Έγινε Μέλος το 1966 του Ινστιτούτου Ηλεκτρο-
λόγων και Ηλεκτρονικών Μηχανικών Αμερικής, το 
1967 του Τεχνικού Επιμελητηρίου της Ελλάδας, το 

1969 της Αμερικάνικης Ένωσης Μηχανολόγων 
Μηχανικών, το 1972 του Συνδέσμου Επιστημόνων 
Μηχανικών Κύπρου, το 1976 του Πανελληνίου 
Συλλόγου Διπλωματούχων Μηχανολόγων & Ηλε-
κτρολόγων Μηχανικών, το 1990 του Ινστιτούτου 
ALEXANDER HAMILTON Αμερικής, το 1991 του 
Επιστημονικού Τεχνικού Επιμελητηρίου Κύπρου 
και το 1994 της Εταιρείας Ανωτάτων Στελεχών 
Επιχειρήσεων (ΕΑΣΕ) Ελλάδος.

Η επαγγελματική σταδιοδρομία του με την 
Atlas Copco AB, που κατέχει την 6η θέση μεταξύ 
των κορυφαίων εταιρειών στον κόσμο για τις 
άμεμπτες επιχειρηματικές της ικανότητες, τον 
έχουν καθιερώσει στον κόσμο των Ελληνικών 
και Κυπριακών επιχειρήσεων.

Τον Σεπτέμβριο του 2001 ίδρυσε την εταιρεία 
ANGELIDES ΕΠΕ με εξειδίκευση στην παροχή 
συμβουλευτικών υπηρεσιών.

Είναι παντρεμένος και έχει δύο παιδιά. Μιλά 
άριστα την Αγγλική και καλά την Ισπανική.

Διακρίσεις
Το 1978 το Υπουργείο Οικονομικών της Ελ-

λάδος απένειμε στον Δ. Αγγελίδη δίπλωμα για 
την ενεργή συμμετοχή του στη μελέτη των δυ-
νατοτήτων της Ελληνικής Οικονομίας.

Το 1989 το Ινστιτούτο Διοικητικών Συμβούλων 
(IoD) του Λονδίνου, τον ανακήρυξε Επίτιμο Μέλος 
του. Δικαιούται έκτοτε σύμφωνα με το Βασιλικό 
Καταστατικό του Ινστιτούτου να χρησιμοποιεί 
μετά το όνομά του τα αρχικά FIoD.

Μέλος από το 1990 του Ινστιτούτου Alexander 
Hamilton σε αναγνώριση των συνεχών προσπα-
θειών του για την απόκτηση και εφαρμογή γνώ-
σεων της μοντέρνας επιχειρηματικής πρακτικής.

Το 1997 καταχωρήθηκε στον Συλλεκτικό Τόμο 
των Βιογραφικών Συγχρόνων Προσωπικοτήτων 
της Ελλάδος της «Ελληνικής Εθνικής Γραμμής» 
σε ένδειξη αναγνώρισης της επιτυχημένης επι-
χειρηματικής του προσωπικότητας.

Τον Ιούλιο του 2004 εξελέγη Αντιπρόεδρος 
του Διοικητικού Συμβουλίου του Ινστιτούτου 
Διοικητικών Συμβούλων (Institute of 
Directors-Cyprus Branch) του Λονδίνου.

Τον Αύγουστο του 2004 ο βασιλιάς 
της Σουηδίας Κάρολος Γουσταύος XVI 
τον τίμησε με το παράσημο του Βασιλι-
κού Τάγματος του Πολικού Αστέρα, σε 
αναγνώριση των πολύχρονων υπηρε-
σιών του που αφιέρωσε στην ανάπτυξη 
των επιχειρηματικών σχέσεων μεταξύ 
Σουηδίας και Ελλάδας.

Από τον Μάρτιο του 2005 συμπε-
ριλαμβάνεται στον ειδικό κατάλογο 
(μητρώο) Πραγματογνωμόνων του 
Επιμελητηρίου.

Τον Απρίλιο του 2014 ο Δ. Αγγελίδης κατα-
χωρήθηκε στην εγκυκλοπαίδεια Who is Who 
του Ralph Hubner για την Ελλάδα.

Τον Φεβρουάριο του 2017 ο Δ. Αγγελίδης 
εξελέγη Αντιπρόεδρος του Διοικητικού Συμ-
βουλίου του Σωματείου Φίλων Παύλου Μελά 
«Καπετάν Μίκης Ζέζας».

Πολιτικές 
Δραστηριότητες
Ο Δ. Αγγελίδης συμμετείχε 

στις Δημοτικές Εκλογές του 
Νοεμβρίου 2010 ως υποψή-
φιος Δημοτικός Σύμβουλος του 
ενιαίου Δήμου Κηφισιάς με τον  
Συνδυασμό «Πόλη Φως».

Το Μάιο του 2014 συμμετείχε 
στις Δημοτικές Εκλογές ως υπο-
ψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος 
του ενιαίου Δήμου Κηφισιάς 
με τον Συνδυασμό «Δύναμη 
Ελπίδας».

Τον Σεπτέμβριο του 2014 ορί-
στηκε Σύμβουλος Ανάπτυξης του 
Δημάρχου Κηφισιάς.

Ως κτηματομεσίτης, ξέρω καλά τις μεγάλες 
αναπτυξιακές δυνατότητες της Κηφισιάς, της 
Ν. Ερυθραίας και της Εκάλης - τις παρεμ-
βάσεις που χρειάζονται για να αναδείξουμε 
ακόμη αποτελεσματικότερα το Δήμο μας 
και να ενισχύσουμε ακόμη περισσότερο την 
ποιότητα ζωής σ’ αυτόν, αλλά και τι πρέπει να 
αποφύγουμε, προκειμένου να διαφυλάξουμε 
την ξεχωριστή του ταυτότητα. 

Έχοντας επί χρόνια εργαστεί στην κεντρική 
πολιτική σκηνή, γνωρίζω από πρώτο χέρι 
τα γραφειοκρατικά εμπόδια που έχουμε να 
αντιμετωπίσουμε στην εκπλήρωση των στό-
χων μας, αλλά και το πώς αυτά ξεπενιούνται 
στην πράξη. 

Ως πατέρας ενός επτάχρονου αγοριού ξέρω 
πόσο σημαντικοί είναι οι χώροι πρασίνου και 

αναψυχής, η προσβασιμότητα στα πεζοδρό-
μια, η επάρκεια των παιδικών σταθμών, η 
ποιότητα των δημόσιων σχολείων.

Για όλα αυτά, αποφάσισα να θέσω υπο-
ψηφιότητα ως δημοτικός σύμβουλος στο 
πλευρό του Δημάρχου μας Γιώργου Θωμάκου, 
ενός ανθρώπου που τίμησε στο έπακρο την 
εμποστοσύνη των ανθρώπων της Κηφι-
σιάς, της Ν. Ερυθραίας και της Εκάλης, με 
την πεποίθηση ότι το σημαντικό αυτό έργο 
των τελευταίων πέντε χρόνων πρέπει να 
συνεχιστεί και να ολοκληρωθεί.

Όλοι μαζί μπορούμε να σηκώσουμε την 
Κηφισιά ακόμη ψηλότερα!
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Θα απασχολήσω την ιστορική 
«Κηφισιά» για κάτι… «ασή-

μαντο», συγκεκριμένα για γάτες! 
Ειδικότερα για το θέμα στείρωσης 
των αδέσποτων, ακριβώς επειδή 
σχετίζεται άμεσα με τον Δήμο. 

Για τον Γόη, για τον Τιγράκο 
και τον άγνωστο γάτο

Αισθάνομαι υποχρέωση και καθήκον 
να αναφερθώ (όσο γίνεται επιγραμματικά) 
στη δική μου (πικρότατη) εμπειρία, χωρίς 
συναισθηματισμούς, αν και βαθύτατα 
λυπημένος, η οποία σχετίζεται άμεσα με 
τον Δήμο  και συγκεκριμένα τη στείρωση 
των αδέσποτων, υπόθεση για την οποία 
έχω ήδη προβεί σε καταγγελία στην 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου.

Πληροφορημένος για το πρόγραμμα 
του Δήμου (στα πλαίσια της ευρείας φιλο-
ζωικής καμπάνιας αλλά και του Νόμου), 
παρέδωσα για στείρωση μέσα στον μήνα 
Μάρτιο σε συμβεβλημένο κτηνίατρο (και 
ζητώ συγγνώμη από τυχόν άλλους συμ-
βεβλημένους που προφανώς θίγονται 
χωρίς να φταίνε, αλλά όλα τα στοιχεία 
είναι πλέον στη διάθεση του καθενός) 
έξι γάτες (6 έως 12 μηνών) σε δύο ομάδες 
των τριών, παιδιά αδέσποτης μάνας που 
γέννησε στον κήπο μου (γνωστή χρόνια 
στη γειτονιά, αγαπητή και περιποιούμενη 
από πολλούς γείτονες, με πολλές γέννες, 
όπως και πρόσφατα). Τα γατάκια τα πε-
ριέθαλψα από τις πρώτες ημέρες, μαζί 
με γείτονες, με αφοσίωση και αγάπη, 
θεωρώντας τα από τα πλέον τυχερά και 
προστατευμένα.

Αλλά γελάστηκα. Από την πρώτη τρι-
άδα, η οποία παρέμεινε στο κτηνιατρείο 
5-7 ημέρες(!) το πρώτο γατάκι έχοντας 
παρουσιάσει προβλήματα από την ημέρα 
της επιστροφής (τα οποία, όντας άσχετος, 
θεώρησα φυσιολογικές μετεγχειρητικές 
αντιδράσεις) το βρήκα τελικά πεθαμένο 
στο κρεβάτι του, στον κήπο, αφού άντεξε 
μία εβδομάδα, ενώ το δεύτερο παρουσίαζε 
επίσης προβλήματα (συνεχή φταρνίσματα 
και μικροσπασμούς). Το τρίτο σπάνια 
εμφανίζεται, οπότε δεν έχω γνώση της 
κατάστασης.

Το πεθαμένο γατάκι, αν και ήθελα να 
το θάψω, το άφησα τελικά στον γιατρό 
για νεκροψία για να μάθω την αιτία θα-
νάτου, αφού πρώτα με διαβεβαίωσε ότι 
τα νεκρά δεν καταλήγουν στη χωματερή 
αλλά γίνεται καύση.

Ως ευκολόπιστος, πεπεισμένος (όπως 
περιγράφω στην καταγγελία) ότι ο θάνατος 
ήταν άσχετος με τη στείρωση παρέδωσα 
και δεύτερη τριάδα. 

Την ημέρα της παράδοσης ρώτησα 
τον γιατρό τι έδειξε η νεκροψία. Η απά-
ντηση, παρουσία τρίτου προσώπου, που 
με συνόδευε, ήταν ότι «δεν έδειξε τίποτε»! 

Η δεύτερη τριάδα παρέμεινε στο κτηνι-
ατρείο (ουσιαστικά κτηνιατρική κλινική 
με μεγάλο αριθμό ζώων) για επίσης μακρύ 
διάστημα 5 ημερών. Από την πρώτη μέρα 
επιστροφής τα γατάκια φάνηκαν σε κακή 
κατάσταση.

Την επόμενη μέρα το πρωί βρήκα 
το ένα γατάκι να πνέει τα λοίσθια. Το 
μετέφερα επειγόντως στο ως άνω κτηνι-
ατρείο με την παράκληση αν το γατάκι 
πεθάνει, να ειδοποιηθώ, να το παραλάβω 
για να το θάψω.

Την αμέσως επόμενη ημέρα το πρωί 
βρήκα και το δεύτερο γατάκι της δεύ-
τερης τριάδας να πεθαίνει, ενώ έμαθα 
τηλεφωνικά ότι το αφημένο στο κτη-
νιατρείο γατάκι πέθανε, και άρχισαν 
να με ζώνουν τα φίδια. 

Μέσα σε βαθύτατη λύπη και τύψεις 
(διότι ένιωθα πια ότι πήρα τα ζωάκια στο 
λαιμό μου) άρχισα εναγωνίως, εν μέσω 
τριημέρου 25ης Μαρτίου, να αναζητώ 
άλλον κτηνίατρο, πράγμα που στάθηκε 
αδύνατον, αφού και όσοι βρέθηκαν από το 
internet έλλειπαν για το τριήμερο. Στην 
αναπόφευκτη πλέον και αναγκαστική 
πορεία μου προς το ως άνω κτηνιατρείο 
με το ετοιμοθάνατο γατάκι, σταμάτησα 
σε κτηνιατρείο που γνώριζα ότι υπάρχει 
δεκαετίες στην περιοχή μήπως βρω κά-
ποιο τηλέφωνο ανάγκης. Συμπτωματικά 
ο γιατρός βρισκόταν εκεί για άλλο έκτακτο 
περιστατικό! 

Η πρώτη ερώτηση ήταν πόσο χρο-
νικό διάστημα έμεινε το γατάκι στο 
κτηνιατρείο για τη στείρωση (το σχόλιο 
περιττό).

Το δεύτερο ήταν να του βρει πυρετό 
41.8!!!

Το τρίτο ήταν ότι το «τάραξε» στους 
ορούς και στις ενέσεις. 

Και το τέταρτο ότι μου έδωσε οδη-
γίες, μεταξύ άλλων, πώς να το ταΐζω και να 
το ποτίζω με τη σύριγγα μέχρι να αρχίσει 
να τρώει μόνο του (πράγμα που ακολού-
θησα με αφοσίωση μένοντας άγρυπνος και 
σε συνεχή επιφυλακή αλλά και αγωνία), 
με αποτέλεσμα το γατάκι αυτό σήμερα 
να «πετάει», να είναι η χαρά του κήπου 
και ελάχιστη παρηγοριά για τα γατάκια 
που πέθαναν. 

Φεύγοντας από το ένα κτηνιατρείο 
μετέβην στο άλλο για να παραλάβω το 
πεθαμένο γατάκι, όπως είχα ζητήσει. 
Αρνήθηκαν να μου το παραδώσουν 
παρά την επιμονή μου οι παρευρισκόμενοι 
συνεργάτες ή βοηθοί, ισχυριζόμενοι ότι 

έχουν εντολή και ότι θα χάσουν τη δουλειά 
τους. Επικοινώνησα τηλεφωνικά με τον 
ίδιο τον (απουσιάζοντα) γιατρό, ο οποίος 
επίμονα επίσης αρνήθηκε, προβάλλοντας 
ως δικαιολογία ότι το γατάκι είχε δοθεί 
μέσω του Δήμου και δεν μπορούσα να το 
παραλάβω! Του είπα, τότε, ότι θα ζητήσω 
από τον Δήμο να μου το παραδώσει. Η 
κατά λέξη απάντησή του ήταν: «Εγώ εί-
μαι ο Δήμος»!!! Του είπα ότι διαπράττει 
Αντιποίηση Αρχής. Η αντίδρασή του 
ήταν: «Έλα να το πάρεις την Τρίτη» (ήταν 
Κυριακή), ενώ στην επισήμανσή μου ότι 
πέθαναν δύο γατάκια και το τρίτο αργοπε-
θαίνει στο αυτοκίνητο, πρόβαλε, όψιμα, τη 
«διάγνωση» ότι το γατάκι πέθανε επειδή 
είχε πρόβλημα στο έντερο! Επειδή πλέον 
είχαν αρχίσει να με «πιάνουν οι διαόλοι» 
από αυτήν την απαράδεκτη στάση, συ-
νοδευόμενη από «κωλοτούμπες», δεν 
κατάλαβα αν εννοούσε το πρώτο ή το 
δεύτερο γατάκι. Αν εννοούσε το πρώτο, 
τότε ψεύδεται διότι παρουσία τρίτου μού 
είχε πει ότι η νεκροψία δεν έδειξε κάτι. 
Αν εννοούσε το δεύτερο, τότε γιατί δεν το 
παρέδιδε (αφού είχε γίνει η νεκροψία(;) 
και ήξερε την αιτία(;) αρχικά επ’ ουδενί, 
και ακολούθως (μόλις φοβήθηκε) θα το 
παρέδιδε σε δύο ημέρες;

Αλλά η ιστορία δεν τελειώνει εδώ. 
Η υγεία του τρίτου γατιού της δεύτερης 
ομάδας επιδεινωνόταν με βαρύτατο πλέον 
βήχα, δύσπνοια, βλέννες και, όπως σε όλα, 
ανορεξία, ενώ το τρίτο της πρώτης ομάδας 
εξακολουθούσε τα φταρνίσματα και τους 
μικροσπασμούς, με αποτέλεσμα να υπο-
βληθούν αμφότερα σε δεκαπενθήμερη 
αντιβίωση και σήμερα να χαίρουν 
άκρας υγείας, αφού αφιέρωσα άπειρο 
προσωπικό χρόνο. Διαφορετικά, τα 

γατάκια θα είχαν πεθάνει όλα!
Εν κατακλείδι: Από τις 6 γάτες που 

δόθηκαν για στείρωση στο πρόγραμμα 
του Δήμου, οι δύο πέθαναν. Η τρίτη 
σώθηκε την ύστατη στιγμή επειδή βρέ-
θηκε συμπτωματικά γιατρός και ο ίδιος 
έμενα άγρυπνος να την παρακολουθώ, 
ενώ η τέταρτη και η πέμπτη, για να γλυ-
τώσουν τα χειρότερα, υποβλήθηκαν σε 
δεκαπενθήμερη αγωγή αντιβίωσης (η 
έκτη σπάνια εμφανίζεται έχοντας βρει, 
μετά τη στείρωση, καταφύγιο αλλού), 
ποσοστά συντριπτικά, απαράδεκτα 
και εξοργιστικά.

Υπερηφανεύεται ο Δήμαρχος  ότι έχουν 
γίνει 1.900 στειρώσεις αδέσποτων. Δι-
ερωτήθηκε (ή μπορεί και να γνωρίζει) 
πόσα από αυτά επέζησαν; Σίγουρα όχι, και 
μάλλον κανείς δεν μπορεί να γνωρίζει. 
Να γνωρίζουν όμως οι αρμόδιοι ότι αυτή 
είναι μόνον η αρχή των ενεργειών μου... 

Και να λάβουν σοβαρά υπ’ όψιν την 
καταγγελία, διότι σύμφωνα με τον Νόμο 
έχουν ευθύνη, και αν στην Ελλάδα δεν 
λειτουργεί τίποτε, υπάρχουν διεθνώς 
άπειροι φιλοζωικοί οργανισμοί.

Μου είπε η αρμόδια υπάλληλος του 
Δήμου, με την οποία επικοινώνησα τη-
λεφωνικά, ότι δεν έχουν γίνει ανάλογα 
παράπονα. Μα ποιος θα παραπονιόταν 
ή θα έκανε καταγγελία; Τα πεθαμένα 
αδέσποτα ή τα αφεντικά τους (που δεν 
έχουν); Ή μήπως οι ψευτοφιλόζωοι 
που τρέμουν μηνύσεις και αγωγές (για 
γάτες θα μπλέξουμε τώρα;) από κάποιους 
που λόγω της ιδιότητάς τους (νομίζουν 
πως) μπορούν να δικαιολογήσουν τα 
αδικαιολόγητα; Ιδού η Ρόδος…

Νυν, πρώην και λοιποί υποψήφιοι 
Δήμαρχοι ας πράξουν τα δέοντα. Διότι 
η επόμενη καταγγελία θα είναι κατά του 
Δήμου.

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΖΕΡΒΑΣ
Αρχιτέκτων Μηχανικός

Σημείωση: Σε αναζήτηση βοήθειας 
και ενημέρωσης περί τα δέοντα, απευ-
θυνόμενος στην Εταιρεία Προστασίας 
Ζώων, υπήρχε μόνον ένας κτηνίατρος 
που με πληροφόρησε ότι ουδείς άλ-
λος εμφανίζεται ποτέ παρά μόνον όταν 
υπάρχει Συμβούλιο και ότι το τελευταίο 
συμβούλιο έγινε πριν 2 ή 3 χρόνια!!! 
Απευθυνόμενος δε στη Φιλοζωική 
Εταιρεία, μου είπαν ότι κάνουν μόνο 
περιθάλψεις και στειρώσεις και ουδεμία 
άλλη ενέργεια ή στήριξη ή συμβουλή 
προσφέρουν. Να τις χαίρονται λοιπόν!

Κάτι ασήμαντο…  οι γάτες του Δήμου!
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Ροΐδη Στυλιανή MD
ΜΑΙΕΥΤΗΡΑΣ - ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΣ

Επιστημονικός Συνεργάτης 
Νοσ. «Αλεξάνδρα»
Τμήμα Παιδικής και Εφηβικής Γυναικολογίας

Κολοκοτρώνη 6, 145 62 Κηφισιά 
Τ/F. 210 8019212 - M. 6937074404

E. s_roidi@hotmail.com

www.ibfnow.com

Διώροφο σπίτι, κοντά στην Ερέτρια, 
175 τ.μ. σε κτήμα 1,65 στρέμματα, 
δεντροφυτεμένο, με ηλιακό θερ-
μοσίφωνα και air condition σε κάθε 
δωμάτιο, βεράντες εξοπλισμένες με 
τέντες. Δυνατότητα για ανεξαρτητο-
ποίηση των δύο ορόφων. 

Το κτήμα διαθέτει σιντριβάνι με 
καταρράχτη, μπάρμπεκιου, πηγάδι, 
εκκλησία και ξεχωριστό κτίσμα 45 
τ.μ. Όλα μαζί δίνονται στην τιμή των 
150.000 ευρώ (συζητήσιμη). Τηλ. 210 
6913604, μετά τις 3.00 μ.μ.

ΕΥΚΑΙΡΙΑ 
- ΠΩΛΕΙΤΑΙ

Μπακαλίστικες 
προβλέψεις

ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΣΕΛ. 8

Είναι λοιπόν πολύ πιθανόν να δούμε όλους τους 
συνδυασμούς να εκλέγονται.

Μπακαλίστικος όπως προείπαμε τρόπος υπολο-
γισμού, μια και υπάρχουν και συνδυασμοί με 42 
υποψήφιους, με μερικούς από τους υποψηφίους να 
είναι συγγενείς, που σημαίνει ότι δεν φέρνουν νέες 
ψήφους στον συνδυασμό.  Θεωρώντας όμως ότι ο 
επικεφαλής για να τολμάει να κατεβεί θεωρεί ότι 
έχει και 300 τουλάχιστον προσωπικές ψήφους, τότε 
είναι πολύ πιθανόν να δούμε 14 συνδυασμούς στο 
Δημοτικό Συμβούλιο. 

Δύσκολο στην παρούσα φάση και με δεδομένο και 
πάλι των πολλών υποψηφίων να ξεπεράσει κάποιος 
συνδυασμός  το 25%.  Τα απλά μαθηματικά μας  υπο-
δεικνύουν ότι 14 συνδυασμοί που εικάζουμε ότι 
θα πάρουν όλοι ένα 2,6%, δηλαδή περίπου 1.000 
ψήφους, αφήνουν περίπου 63,5% για αυτούς που 
θεωρούμε ότι θα ξεπεράσουν τη «βάση». Εκ των πραγ-
μάτων λοιπόν και με δεδομένο ότι πολλοί υποψήφιοι 
απολαμβάνουν αναγνωρισιμότητα και συμπάθειες 
ανάμεσα στους ψηφοφόρους της Κηφισιάς, δεν θα 
περιοριστούν σε αυτές τις 1.000 ψήφους.  Το ποσοστό 
λοιπόν μειώνεται κι άλλο για τους πρώτους. 

Μπορεί ο Νίκος Χιωτάκης στις προηγούμενες εκλογές 
να είχε περίπου 45%, ας μην ξεχνάμε όμως τότε ότι το 
εκλογικό σύστημα ήταν διαφορετικό και οι υποψήφιοι 
πολύ λιγότεροι, εκτός από το γεγονός ότι το ποσοστό 
μεγάλωνε και από τα συμβούλια των Δημοτικών 
Ενοτήτων, κάτι που δεν συμβαίνει στις παρούσες 

εκλογές που έχουν ξεχωριστό ψηφοδέλτιο.
Πολύ δύσκολο και για τον σημερινό δήμαρχο, 

Γιώργο Θωμάκο, να διατηρήσει το ποσοστό του πε-
ρίπου 25% των προηγούμενων εκλογών, απλά διότι 
μαθηματικά δύσκολα βγαίνει. Το ποσοστό εξάλλου 
αυτό είχε εξασφαλιστεί και από την ομάδα του τότε 
συνδυασμού, η οποία όμως απαρτίζεται κυρίως από 
διαφορετικά πρόσωπα στις τωρινές εκλογές.

Αναμενόμενο είναι ότι όλο και κάποια μονάδα 
από το εναπομείναν 63% θα «τσιμπήσουν» πολλοί 
συνδυασμοί.  Ένα 6% θεωρείται βέβαιο για το ΚΚΕ, 
που διατηρεί σταθερό το ποσοστό του.  Δύσκολο να 
πέσει κάτω από το ποσοστό αυτό και η Αγγελική 
Παπάζογλου που υποστηρίζεται από τον κυβερνητικό 
ΣΥΡΙΖΑ και σίγουρα διαθέτει αρκετούς ψηφοφόρους, 
κυρίως στη Ν. Ερυθραία.  Μεγάλες συγκεντρώσεις 
έχουν πραγματοποιήσει οι περισσότεροι από τους 
υποψηφίους, που αποδεικνύει ότι είναι πολύ πιθανό να 
μην περιοριστούν απλά στην είσοδό τους στο Δημοτικό 
Συμβούλιο, ενώ πολλοί έχουν μαζί τους ανθρώπους 
ιδιαίτερα αγαπητούς στην κοινωνία της πόλης.

Μυστήριο θα παραμείνει μέχρι τις εκλογές το ποσο-
στό που θα εξασφαλίσει η «Νέα Αρχή» και ο Αλέξιος 
Μακρής, με δεδομένο ότι είναι νέος στον εκλογικό 
στίβο,  οι εκδηλώσεις του όμως συγκεντρώνουν πλήθος 

κόσμου και σίγουρα πρόκειται για έναν οργανωμένο 
και απρόβλεπτο «αντίπαλο».

Με τον πρώτο λοιπόν συνδυασμό να «παίρνει» κά-
ποιο κεφάλι, ίσως δεύτερος, τρίτος και δεν αποκλείεται 
και τέταρτος, να βρεθούν πολύ κοντά σε ποσοστά που 
θα είναι λίγο κάτω από το 20%. 

Έτσι είναι σχεδόν βέβαιο ότι το αποτέλεσμα θα 
κριθεί τη δεύτερη Κυριακή και θα εξαρτάται πολύ 
από το ποιος θα βρεθεί στη δεύτερη θέση. Σε αυτό 
δεν θα επιχειρήσουμε κάποια εικασία.

Εάν μας ζητούσαν να βάλουμε στοίχημα, ίσως και να 
βάζαμε και ίσως και να το κερδίζαμε. Θα επρόκειτο όμως 
για στοίχημα, που αποτελεί τυχερό παιχνίδι.  Δεν θα 
διεκδικούσαμε την επιστημονική σφραγίδα στις 
προβλέψεις μας. Εξάλλου δεκάδες δημοσκοπήσεις 
έχουν αποδείξει ότι δεν υπάρχει ασφαλής τρόπος 
πρόβλεψης του αποτελέσματος της κάλπης. Εκτός, 
όπως έχουμε ξαναπεί, εάν την έχεις γεμίσει ο ίδιος. 
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Στην κρίση, υπάρχει λύση, άμεσα μετρητά

Π Α Λ Α Ι Ο Π Ω Λ Ε Ι Ο
Αγορά - Πώληση παλαιών αντικειμένων

ΑΓΟΡΑΖΟΥΜΕ
Παλαιά έπιπλα, βιβλία, πίνακες, ασημικά, πορσελάνες, μπιμπελό, κεντήματα, δίσκους, ραδιόφωνα, ποδήλατα, κεραμικά, 

συλλογές παράσημα, νομίσματα, σπαθιά, φωτιστικά, ολοκληρωμένες βιβλιοθήκες κ.λπ.

ΑΜΕΣΗ ΠΛΗΡΩΜΗ - ΕΧΕΜΥΘΕΙΑ

Αντώνης Σαρρής Χριστοφής. Τατοΐου 69, Κηφισιά. Δίπλα στο βενζινάδικο της EKO. 
Τηλ.: 210 8071541, κιν.: 6973 540492.

Αναλαμβάνουμε καθαρισμούς υπογείων και παλαιών σπιτιών

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Π. 
ΚΑΜΠΟΥΓΕΡΗΣ

MD, MRCSEd (Ophth), PhD
ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΣ

● Διδάκτωρ Πανεπιστημίου Αθηνών
● Μέλος του Βασιλικού Κολλεγίου 

Χειρουργών (Μ. Βρετανία)
● Επιμελητής, Πανεπιστημιακό

Νοσοκομείο Cardiff, Μ. Βρετανία
● Fellow (Γλαύκωμα), Western Eye Hospital, 

Λονδίνο, Μ. Βρετανία

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΑΘΗΝΩΝ
Διστόμου 5-7

151 25 Μαρούσι 
Τηλ.: 210 61.57.228
Fax: 210 61.57.227

email: gkampougeris@yahoo.gr

ΙΑΤΡΕΙΟ
Βασ. Σοφίας 86
115 28 Αθήνα 
(Έναντι Μεγάρου Μουσικής)
Τηλ.: 210 77.11.168
Κιν.: 6944 896.633
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• ΠΛΗΡΗΣ ΟΦΘΑΛΜΟΛΟΓΙΚΟΣ ΕΛΕΓΧΟΣ 
για όλες τις ηλικίες  

(ΠΑΙΔΙΑ, ΕΦΗΒΟΥΣ & ΕΝΗΛΙΚΕΣ)

• ΚΑΤΑΡΡΑΚΤΗΣ - ΓΛΑΥΚΩΜΑ

• ΔΙΑΘΛΑΣΤΙΚΗ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗ με LASER 
για διόρθωση ΜΥΩΠΙΑΣ, 

ΥΠΕΡΜΕΤΡΩΠΙΑΣ, ΑΣΤΙΓΜΑΤΙΣΜΟΥ

• ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ 
της ΠΡΕΣΒΥΩΠΙΑΣ 

με LASER και ΕΝΔΟΦΑΚΟΥΣ

• ΠΑΘΗΣΕΙΣ ΩΧΡΑΣ ΚΗΛΙΔΟΣ
και ΣΥΓΧΡΟΝΕΣ ΘΕΡΑΠΕΙΕΣ ΑΥΤΩΝ 

με ΕΝΕΣΕΙΣ Anti-VEGF

ΛΕΩΦ. ΚΗΦΙΣΙΑΣ 339, 
14561 ΚΗΦΙΣΙΑ, 1ος Όροφος

ΤΗΛ/FAX: 210 6251600
ΚΙΝ: 6944 386075

 info@hatzipanagiotou.gr 
www.hatzipanagiotou.gr 

Λάζαρος 
Χατζηπαναγιώτου
Χειρουργός Οφθαλμίατρος

Καθηγήτρια
απόφοιτη γερμανικού 

πανεπιστημίου
ΕΞΕΤΑΣΤΡΙΑ ΔΙΠΛΩΜΑΤΩΝ

με πολυετή εμπειρία
παραδίδει μαθήματα όλων 

των επιπέδων & IB Diploma

Τη λ . :  6 9 4 4  7 7 9 8 0 3
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ΠΑΥΛΟΣ 
Γ. ΒΑΚΑΛΟΠΟΥΛΟΣ 

MD, MSc

Αγγειοχειρουργός
Αναπληρωτής Διευθυντής 

Αγγειοχειρουργικής Κλινικής 
Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών

Μετεκπαιδευθείς εις Βέλγιο

Αθήνα: Γ. Σισίνη 37 & Χατζηγιάννη Μέξη 
(παραπλεύρως Hilton)

Πεύκη: Λεωφόρος Ειρήνης 11
Τ: 210 7227221 

Κ.: 6944475225 F: 210 7227201
Ν.Ν.Α.: Δεινοκράτους 70, Τ.: 210 7261786

pavlos@aggeiologia.gr | www.aggeiologia.gr

ΔΕΧΕΤΑΙ ΜΕ ΡΑΝΤΕΒΟΥ
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ΜΑΡΙΑ Μ. ΓΙΑΜΟΥΡΗ 
ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΣ

- Επεμβάσεις laser
Μυωπίας/Καταρράκτου/Γλαυκώματος κ.ά.

- Εξειδίκευση στην Παιδοφθαλμολογία
και εφαρμογή Φακών Επαφής

- Eξέταση ΟCT για παθήσεις ωχράς κηλίδας
και γλαύκωμα 

- Εξέταση αυτόματης περιμετρίας Humphrey 
(ηλεκτρονικά οπτικά πεδία)

Καθημερινά με ραντεβού: 
10:00 π.μ. - 1.00 μ.μ. 

και 5.30 μ.μ. - 8.30 μ.μ.

ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΕΟΥΣ 1, 
ΗΛ. ΣΤΑΘΜΟΣ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ

Τηλ.: 210 6129202, Οικία: 210 8025168
Κιν.: 6944 363604

email: mgiamouri@yahoo.gr
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Αγαπητοί μου συμπολίτες,
  
Σε λίγες μέρες καλούμαστε να αποφασίσουμε 

για το μέλλον της πόλης μας και να επιλέξουμε 
τα πρόσωπα που θα μας εκπροσωπήσουν 
τα επόμενα χρόνια στον διευρυμένο Δήμο 
Κηφισιάς, Ν. Ερυθραίας και Εκάλης.

  Είναι η πρώτη φορά που εκτίθεμαι ως υπο-
ψήφιος δημοτικός σύμβουλος αλλά δεν είναι η 
πρώτη φορά που ασχολούμαι με τα κοινά αφού 
στο πρόσφατο παρελθόν διετέλεσα ιδιοκτήτης 
και πρόεδρος ποδοσφαιρικής ομάδας ενώ η 
ενασχόλησή μου με τον αθλητισμό ξεκίνησε 
παλιότερα όταν ήμουν αθλητής τριάθλου και 
συμμετείχα σε αγώνες στην Ελλάδα και στο 
εξωτερικό. 

Η εμπειρία που απέκτησα όλα αυτά τα χρόνια 
ήταν πολύτιμη και με ώθησε να ασχοληθώ 
ακόμα πιο ενεργά για τη στήριξη και αναβάθμιση 
πάσης φύσεως αθλοπαιδιών του Δήμου μας.

  Παράλληλα, με  την εμπειρία μου ως επι-
χειρηματίας που δραστηριοποιείται στον χώρο 
του εμπορίου και με απόλυτο σεβασμό στην 
οικογενειακή παράδοση και στις ηθικές αξίες, 
στοχεύω στη στήριξη και τόνωση της τοπικής 

αγοράς, η οποία λόγω της πρωτοφανούς οι-
κονομικής κρίσης που έπληξε την Ελλάδα, 
βρίσκεται σε κάμψη. 

  Εμπιστεύομαι τον Αλέξιο Μακρή γιατί είναι 
άνθρωπος με πραγματικό όραμα, ήθος και 
αξίες,  χαρακτηριστικά που η κοινωνία μας 
σήμερα χρειάζεται περισσότερο από ποτέ. 

Δώστε μου την ευκαιρία να σας εκπροσω-
πήσω και να ακουστεί η φωνή σας στα κοινά 
του τόπου μας.

«ΝΕΑ ΑΡΧΗ» είναι η αφετηρία για μία μεγάλη 
αλλαγή στο Δήμο μας.  Ένα σημείο εκκί-
νησης για μία πόλη εγκλωβισμένη 
στην απραξία, που θα δώσει το 
σύνθημα για ανάπτυξη, με μία 
διοίκηση για τους πολλούς, 
που θα επικεντρώνεται στα 
προβλήματα και θα αξιοποιεί 
σωστά τους πόρους  με έργα 
για τους πολίτες. 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ Δ. ΔΑΒΡΑΔΟΣ
Υποψήφιος Δημοτικός 
Σύμβουλος Κηφισιάς 
- Ν. Ερυθραίας - Εκάλης

Ο Νικόλαος Δαβράδος 

του Δημητρίου έχει σπουδάσει 

λογιστική στη σχολή Διοίκησης 

και Οικονομίας Πειραιά. Νέος, 

δημιουργικός και δραστήριος 

επαγγελματίας έχει εξελίξει επιτυ-

χώς την οικογενειακή επιχείρηση 

στον τομέα των ειδών υγιεινής 

και πλακιδίων. 
Η εταιρία ιδρύθηκε το 1968 από 

τον Δημήτρη Δαβράδο, ενώ από το 

2005, μόλις στα 25 του χρόνια, τα 

ηνία της αναλαμβάνει με επιτυχία 

ο γιος του, Νικόλαoς Δαβράδος. 

Διατηρώντας τον οικογενειακό 

της χαρακτήρα, το κύρος και την 

αξιοπιστία της, καταφέρνει να 

συνδυάσει την παράδοση με την 

τεχνολογία, την πείρα με τον εκ-

συγχρονισμό, τον οικογενειακό 

χαρακτήρα της με τα πιο προ-

ηγμένα οργανωτικά και διοικη-

τικά συστήματα, καταφέρνοντας, 

ακόμη και σε δύσκολες συνθήκες, 

να αναπτυχθεί και να ακολουθεί 

ανοδική πορεία.
Ειδικεύεται στον χώρο των 

ειδών υγιεινής και πλακιδίων 

με βάση την ποιότητα και την ποι-

κιλία σχεδίων, ιδανικά να καλύ-

ψουν κάθε ανάγκη σύγχρονης 

κατοικίας. Ήδη έχει καταφέρει 

να μετράει στο ενεργητικό της 

μία διεθνή βράβευση που αφορά 

στην αναγνώριση της ποιότητας 

των προϊόντων της.
Η εμπειρία του στο επιχειρείν 

είναι ένα σημαντικό κεφάλαιο, 

που μπορεί να αποβεί καθοριστι-

κός παράγοντας στον σχεδιασμό 

για την ανάπτυξη της επιχειρη-

ματικότητας στο Δήμο Κηφισιάς. 

Η επιτυχία  μπορεί να παίξει 

κύριο ρόλο στη δημιουργία των 

αναγκαίων προϋποθέσεων, 

για να καταπολεμηθεί, μέσω συ-

γκεκριμένων δράσεων, η ανεργία 

και να δημιουργηθούν θέσεις 

εργασίας.
Επιχειρηματίας με «φρέσκες» 

ιδέες, άνθρωπος με όραμα, κα-

τέρχεται ως υποψήφιος δημοτι-

κός σύμβουλος με το συνδυασμό 

«ΝΕΑ ΑΡΧΗ» στο πλευρό του 

Αλέξιου Μακρή, φιλοδοξώντας 

να φέρει την αλλαγή στο δημοτικό 

«γίγνεσθαι». Και η επιτυχυμένη 

πορεία του το εγγυάται!

ΝΕΑ ΑΡΧΗ για μεγάλη αλλαγή
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Γεννήθηκα στην Κηφισιά, το 
έτος 1981, όπου και μεγάλωσα 
(περιοχή Αδάμες) και κατοικώ 
μέχρι σήμερα.

Ο πατέρας μου Ευάγγελος 
Αποστόλου, Θεολόγος- Φιλό-
λογος - διατέλεσε Διευθυντής 
στο Ανεξαγόρειο Λύκειο Νέας 
Ερυθραίας, Αντιπρόεδρος της 
Σχολικής Επιτροπής Δευτερο-
βάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου 
Κηφισιάς και έχει μικρασιατικές 
ρίζες, ενώ η μητέρα μου (Χρυ-
σούλα Τσιώτα) γεννήθηκε και 
μεγάλωσε στην Κηφισιά. 

Τυγχάνω παντρεμένος με την 
Ευφροσύνη Γκρανιά, Δικηγόρο 
στον Άρειο Πάγο, η οποία κατάγε-
ται από το Άργος – Αργολίδας και 
είναι κόρη του Γερασίμου Γκρα-
νιά, ο οποίος ανέπτυξε έντονη 

κοινωνική δραστηριότητα στο 
Άργος και διετέλεσε επί  τριά-
ντα συναπτά έτη Πρόεδρος του 
Τοπικού Οργανισμού Εγγείων 
Βελτιώσεων Άργους. 

Μετά την αποφοίτηση από 
το Λύκειο Νέας Ερυθραίας, 
σπούδασα στη Νομική Σχολή 
του Δημοκριτείου Πανεπιστη-
μίου Θράκης, όπου αποφοίτησα 
το έτος 2005 με βαθμό «ΛΙΑΝ 
ΚΑΛΩΣ».

Είμαι δικηγόρος παρ’ Αρείω 
Πάγω και ασκώ μαχόμενη δικη-
γορία, με εξειδίκευση το αστικό 
και το ποινικό δίκαιο, διατη-
ρώντας το δικηγορικό γραφείο 
«ΘΕΟΧΑΡΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΚΑΙ 
ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ», με έντονη δικα-
στηριακή δράση και καθημερινή 
παρουσία στα ακροατήρια.

Γεννήθηκε στη Χελιδόνα Ευρυτανίας. Κατοικεί στην 
Κηφισιά, από το 1984, με την οικογένειά της. Δημιούργησε το 2003 το Εργαστήρι 
Αγιογραφίας Δήμου Κηφισιάς, στο οποίο διδάσκει εθελοντικά, με συνεχείς ετήσιες 
εκθέσεις. Συμμετέχει σε Κοινωνικές Δράσεις φορέων της πόλεις μας, «Παιδιά 
της Γης», κ.α. Αρθρογραφεί σε λογοτεχνικά περιοδικά, εφημερίδες. Γράφει: 
Μυθιστόρημα, διηγήματα, Ποίηση, με βραβεύσεις από  λογοτεχνικούς 
θεσμούς.Συνοικιακός σύμβουλος Κεφαλαρίου, με ενδιαφέρον για 
το Περιβάλλον και τα αδέσποτα της πόλης μας.

«Μας καταγράφει τούτη η πόλη, το διάβα μας στους 
κήπους της, την ανάσα μας στο άνεμο που τη συντροφεύει, 
τις αντοχές μας μετρά στα αθέατα, ανοίγει ορίζοντες 
και μας καλεί. Πόλη πανέμορφη απαιτεί το μέλλον 
της, μετέωρη και σταθερή στην αιωνιότητα... Mας 
καταγράφει η Πόλη μας»
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Διανομή εντύπων 
στα Βόρεια προάστια

 ΤΙΜΕΣ ΛΟΓΙΚΕΣ

Τηλ.: 6940 227232

Φυσικοθεραπεία
Ψαρογιάννης Αναστάσιος PT&MT

Πτυχιούχος ΤΕΙ Φυσικοθεραπείας Αιγαίου

Τηλ.: 210 6230311   Κιν.: 6975653430   
Email: anastasiospsarogiannis@gmail.com

Θράκης 13 και Θερμοπυλών, Κηφισιά 14561 (150 m από ΗΣΑΠ ΚΑΤ)

www.physiowellness.gr

 Κυρία εκπαιδευτικός, 
υπεύθυνη, 

με αγάπη για τα παιδιά, 
αναλαμβάνει φύλαξη 

και μελέτη μαθητών Δημοτικού. 
Μπορεί επίσης να τα συνοδεύει 

σε δραστηριότητες 
και Σαββατοκύριακα. 

Συστάσεις διαθέσιμες. 
Τηλ. επικοινωνίας: 

210 2813412 | 6972 099907



Με αίσθημα ευθύνης αλλά και γνώσης των πολλών και άλυτων προβλημάτων 
του ευρύτερου Δήμου μας και ανέκαθεν ενεργός στα κοινά δρώμενα, αποφά-
σισα να +στρατευθώ με τον Υποψήφιο Δήμαρχο 
Νίκο Χιωτάκη επικεφαλής του συνδυασμού 
+εργαζόμαστε για την πόλη της καρδιάς μας στις Δημοτικές εκλογές 
του Μάιου 2019, αφουγκραζόμενος τους συμπολίτες μας. Τίθεμαι στην κρίση 
των συμπολιτών μου, ως Δημοτικός Σύμβουλος, έχοντας επίγνωση της σπου-
δαιότητας και της ευθύνης των καθηκόντων αυτής της θέσης. Με εντιμότητα 

και καθαρό και νηφάλιο λόγο, φιλοδοξώ να υπηρετήσω τα συμφέροντα των 
συνδημοτών μου με το βλέμμα και το μυαλό στο παρόν και στο μέλ-

λον. Με τη δική σας συμπαράσταση και στήριξη είμαι πανέτοι-
μος να ανταποκριθώ στις προκλήσεις και υποχρεώσεις 

από τη θέση του Δημοτικού Συμβούλου.

ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΑΤΣΙΜΠΑΣ


